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DUŠAN SENČAR, ZVEZNI KAPETAN ZA ALPSKE DISCIPLINE

PREVEČ NEUPRAVIČENEGA HRUPA
Neobjektivna presoja nam večkrat zelo škoduje — Napihovati neuspehe Jugoslovanov pomeni 
slabo poznati naše tekmovalne okoliščine — Nastopati v tujini in organizirati l-A tekmovanja ni 
le naša dolžnost, temveč tudi koristna ekonomika — Večji uspehi bodo le po popolni spremembi

v načinu dela
Naša polemika okoli tek

movalnega alpskega smu
čanja ne bi bila popolna, 
če se ne bi oglasil k raz
pravi smučarskega smu
čarski funkcionar, ki je 
v prvi vrsti dolžan pojas
niti marsikaj, kar ostane 
»navadnim zemljanom« 
večkrat prikrito. Zvezni 
kapetan Dušan Senčar je 
bil te tedne precej v za
mejstvu, na različnih med
narodnih tekmah in več

krat spremljal tudi naše 
reprezentante na velikih 
alpskih prireditvah.

V Kranjski gori je imel 
precej dela z našimi tek
movalci, vendar je našel 
toliko časa, da nam je od
govoril na nekatera bistve
na vprašanja, v okviru na
šega sestavka pred tremi 
tedni — Naši smučarji sa
mo doma ali v tujino.

— Naj kar takoj začnem 
z vprašanjem, ki nosi na

slov v Poletu. Mislim, da 
je tako zastavljeno vpra
šanje zgrešeno. Bistvo ni 
v tem, če bomo še naprej 
tekmovali samo doma ali 
tudi v tujini, temveč v na
črtnih pripravah mladih 
tekmovalcev, od 10. leta 
starosti dalje, kar pa zah
teva povsem drugačno or
ganizacijo dela in precej 
več finančnih sredstev 
kot jih imamo zdaj na 
razpolago, če bi imeli v

Sloveniji več alpskih sre
dišč s stalnimi trenerji in 
tu vložili sredstva za pri
prave za vsaj 10. do 15. 
tekmovalcev med 10 in 15 
leti, ne da bi pri tem od
tegovali mladino od redne
ga šolanja, sem prepričan, 
da že čez 5 let ne bP'večv 
zastavljali tega vprašanja. 
Mimo tega seveda ne sme
mo prezreti tudi dejstva.

Nadaljevanje na 2. stran

MEDNARODNE
VESTI

• Buenos Aires — Na medna
rodnem nogometnem turnirju v 
Buenos Airesu je domači Racing 
premagal Sparto iz Prage z 2:1 
(0:1). Moštvo Botafogo iz Rio de 
Janeira pa je premagalo ekipo 
Idenpendente z 2:0 (2:0).
• Praga — Že tretja žrtev v 

zadnjih nekaj mesecih v ČSSR je 
bil komaj 19 letni boksar peresne 
kategorije František Maričak. Za
radi tega nesrečnega primero so v 
ČSSR prepovedali vsa boksarska 
tekmovanja z izjemo mednarodnih.
• Munchen — Nogometaši. 

Munchna 1960 so se uvrstili v če
trtfinale tekmovanja za pokal se
jemskih mest. Na svojem igrišču 
so premagali švicarsko enajsterico 
Servett iz Ženeve s 4:1 (2:1). Prva 
tekma se je končala v Ženevi ne
odločeno 1:1.
• New York — Na mednarod

nem prvenstvu Združenih držav v 
dvorani je bilo doseženih nekaj 
odličnih atletskih rezultatov. ,V 
skoku v daljino je sovjetska tek
movalka Tatjana ščelkanova dose
gla najboljši rezultat vseh časov v 
dvorani s skokom 6,54 m. Doseda
nji najboljši rezultat v tej disci
plini je imela Angležinja Mary 
Rand s 6,35 m. V skoku ob palici 
sta Pennel in Seagren dosegla isti 
rezultat 5,03 m. Sovjetski skakalec 
Igor Ter Ovanesjan je premagal 
Angleža Dawiesa v skoku v dalji
no. Sovjetski atlet je skočil 8,05 m, 
Dawies pa 7,96 m, v skoku v viši
no so trije tekmovalci (Costtello, 
Ross — ZDA in Mosbanov — SZ) 
preskočili 2.13 m. V skoku y viši
no pri ženskah je Američanka 
Montgomery premagala sovjetsko 
tekmovalko čenčikovo, toda obe 
sta preskočili višino 1.67 m.
• Gotebdrg — ^Svetovno prven

stvo v hitrostnem drsanju se je 
začelo z velikim presenečenjem. V 
hitrostnem drsanju fia 500 m je 
zmagal neznani ameriški drsalec 
Tom Grey s časom 41.0. Premagal 
je favorite kot so Kaplan in Ant- 
son (SZ) in Moss (Norveška). V 
drugi disciplini, drsanju na 5000 m 
je zmagal Verkerk (Nizozemska) v 
času 7:42.9.

26. SVETOVNO PRVENSTVO V KLASIČNIH DISCIPLINAH

NA 15 KM VSE MEDAUE
ZA NORVEŽANE

Jugoslovani dosegli najboljše rezultate na svetovnih prvenstvih do sedaj
— Mirko Bavce na 15 km najboljši od naših — Mantyranta danes šele šesti
— Demel spet najboljši srednjeevropejec — Z današnjim nastopom Jugo
slovanov vsi zadovoljni — Posebno telefonsko poročilo zveznega trenerja

Janeza Pavčiča iz Osla
/ OSLO, 20. febr. Najboljši 
smučarski tekači so se danes 
pomerili še v drugi disciplini, 
v teku na 15 km. Tudi današ
nja proga je bila izredno tež
ka, saj je ponoči spet zapad
lo 15 cm novega snega, tako 
tako da so morali vsi res vlo
žiti vse napore, če so hoteli 
doseči vsaj kolikor toliko do
ber rezultat. Najsrečnejši so 
bili na koncu domačiniV saj 
so norveški tekači zasedli vsa 
tri najboljša mesta in tako 
izpolnili obljubo, da bo pre
cej medalj ostalo doma. že 
rezultati kažejo na izredno

Športna napoved
.1. Bologna : Lazio 1
2. Brescia : Napoli 0

/ 3. Catania : Inter 1
4. Foggia : Sampdori^. 1
5. Lanerossi : Juventus 0
6. Roma : Atalanta 1
7. Torino : Fiorentina 1
8. Cagliari : Varese 0
9. Milan : Spal 0

10. Genoa : Palermo 1
11. Livorno : Lecco 1
12. Trani : Novara , 0
8. Monza : Messina 2
9. Reggina (C) : Mantova 0

izenačenost najboljših, saj je 
med prvim in desetim manj 
kot ena minuta razlike. Pre
seneča morda dokaj slaba 
uvrstitev enega 'glavnih favo
ritov Finca Mantyrante, ki 
mu tokrat ni uspelo več, kot 
zasesti šesto mesto. Nemec 
Demel je tudi v današnjem 
teku dokazal, da je res naj
boljši srednjeevropejec in ta
ko dokončno odločil dvoboj z 
italijanskimi tekači v svojo 
korist.

Po zelo dobri uvrstitvi C. 
Pavčiča na 30 km smo lahko 
z Jugoslovani po današnjem 
teku še bolj zadovoljni. Tekli 
so po mnenju vseh res odlič
no in dosegli najboljše rezul
tate doslej. Zaostanek Bavče- 
ta in Pavčiča za dobre štiri 
in pol minute za najboljšimi 
pove vse. Seveda pa so uvr
stitve precej visoke, kajti kot 
smo že rekli, so razlike med 
najboljšimi zelo majhne in že 
sekunde odločajo o več me
stih. Najboljša Jugoslovana 
sta pustila za seboj vse Av
strijce z Jancem na čelu, od

lične Poljake in Cehe, tako 
da res zaslužijo pohvalo.

\ IZJAVE
Vodja jugoslovanske ekipe 

Konstantinovic: Po teku na 
30 km sem bil zelo zadovo
ljen s Cvetom Pavčičem, ne 
pa tudi z vso ekipo. No, danes 
po preizkušnji na 15 km, sem 
Nadaljevanje na 11. strani

Vivod 2 m
CELJE, 20. fbr. — Včeraj 

in danes je AD Kladivar iz
vzel svoj prvi atletski mi
ting v letošnji sezoni. Naj
boljši rezultat je dosegel 
skakalec v viširjo Vivod, ki 
je preskočil dvarTnetra. Ostali 
rezultati — člani — krogla: 
Pikula 15.69, disk: Leskovšek 
40.65, članice — krogla: Ur
bančič 11.45, disk: Kastelic 
36.34, pionirji — 20 m: Svet 
3,3, višina: Peterka 160, Bra
tina 150, pionirke — 20 m: 
Sčevalič 4.0, Ceh in Dobravc 
4.2, višina: Kamer 120.

■X
PETI I A SLALOM V KRANJSKI GORI

BORBA ZA STOTINKE NA VITRANCU
Perillat ssmo tri stotinke sekunde pred Schranzem — Bleiner, Lacroix, 
Meiguiond in Lakota diskvalificirani — Najboljši Jugoslovan Jakopič na 

28. mestu — Zimmermann tudi danes zaradi poškodbe ni nastopil

(I) 115,70, 10. Sprecher (Šv) 116,10 
. . k 28. Jakopič (J) 126,58, 80. A. 
Klinar 128,95 , 32. M. Klinar 133,49, 
33. Vogrinec 134,14, 36. Gazvoda 
137,59 itd.

Kranjska gora, 20. febr. — Star- 
terju na Vitrancu se je za današnji 
slalom prijavilo 69 tekmovalcev. 
'Takrat -je šlo brez zastoja, proge 
so bile sicer težke, precej najbolj
ših je bilo diskvalificiranih, ome
ga merilne naprave pa so le delo
vale v redu. Prvo progo je trasiral 

\. trener avstrijske reprezentance 
Senger in je imela 70 vratič, dru- 
Sa, ki jo je trasiral jugosloavnski 
Zvezni trener Marjan Magušar, pa 
3e imelai 72 vratič. Višinska razli
ka obeh prog je bila 180 m. Že po 
Prvem slalomu je bilo vsem jasno,

da bo današnja borba res izredna, 
kajti v razmahu 20 stotink sekunde 
se je zvrstilo kar pet tekmovalcev.

Vsi najboljši niso imeli sreče, 
da bi prispeli na cilj. že v tem 
prvem slalomu je najprej zgrešil 
vratca Bleiner,- za njim pa so bili 
diskvalificirani Lacroix, Melquiond 
in še nekateri. Najhitrejši v prvem 
slalomu je bil Francoz Perillat, 
takoj za njim pa so se zvrstili 
Schranz, Leiner, Messner, Senoner 
itd. V drugem slalomu je bil naj
hitrejši Schranz, vendar je Peril
lat kljub temu obdržal prvo mesto

v skupni razvrstitvi. Peter Lakota, 
ki je v prvem slalomu vozil zelo 
dobro, je bil v drugem diskvali-' 
ficiran. Od ostalih Jugoslovanov 
je bil najboljši Jakopič, ki se je 
v končni razvrstitvi uvrstil na 28. 
mesto, zadovoljila pa sta tudi An
drej in Mirko Klinar.

Rezultati — slalom: 1. Perillat 
(Fr) 111,66, 2. Schranz (Av) 111,69, 
3. Leitner (ŽRN) 112,69, 4. Mess
ner (A) 112,73, 5. Senoner (It) 
112,90, 6. Nindl (Av) 113,19, 7. 
Scherzer (NDR) 114,98, 8. Rolen 
(Švedska) 115,51, 9. Mahlknecht

Veleslamom: 1. Bleiner (Av)
2:21.3, 2. Perilla (Fr) 2:22.9. 3. 
Schranz (Av) 2:23.6, 4. Lacrohc 
(Fr) 2:247, 5. Macquiond (Fran) 
2:25.0, 6. Leitner (ZRN) 2:26.3, 7. 
Kallien (Švica) 2:27.1, 8. Orcel 
(Fr) 2:27.2, 9. Musner (It) 2:27.2, 
10. Mauduit (Fr) 2:27.3, 27. La^ 
kota 2:38.0, 29. A. Klinar 2:40.3, 
35. Vogrinec 2:47,3, 36. M. Klinar 
2:47.9, 37. Detiček 2:48,3, 38. Gaz
voda 2:50,6, 39. Pustoslemšek
2:53.8, 43. Zajc 2:56.2, 44. Soklič 
2:57.7, 47. Židan 4:01.6, 53. Fortin 
(vi>i J) 3:29.9. Janko Dernič,

IgliilllHIIIIlilllllllllillllllillllltJIlllllHIIIIUHniHM

3. MARCA ZJUTRAJ PRVA 
1 POSEBNA IZDAJA »HOKEJ 66«
1 Vsi ljubitelji hokeja na ledu bodo izvedeli 
( vse podrobnosti o svetovnem prvenstvu v

HOKEJ 66

Že v prvi številki vam predstavljamo vse 
igralce. Zadovoljni boste z našimi fotograf- | 
skimi posnetki. Ne pozabite — vsak dan | 
zjutraj posebna izdaja HOKEJ 66. Del teksta I 
tudi v angleščini. Reklamna cena 50 para!

lilllilllllllllllllSlllllillllilllStlliilliiilllllllllllltlltlllllllilltilllllltllllitlllllllltlItHttiltlllllllllltJtttItHfflIilSlItHtiiltlltllltflIHffltIflllllltllittlltllltIHHimfflIffltHIlIlHffl 1

Zmagovalec v slalomu in drugi v veleslalomu Francoz 
Guy Perillat je bil po tekmah v Kranjski gori zado
voljen z vsem kar Je doživel in videl v Jugoslaviji. 
Zatrdil je, da se bo še vrnil na pobočje Vitranca.

ZA ZDAJ ŠE NEPREVERJENE SENZA
CIONALNE VESTI IZ MARIBORA

Maribor, 20. febr. — Iz dobro 
poučenih krogov smo izvedeli, da 
je, oziroma bo prišlo v teh dneh 
pri vijoličastih do skoraj senzacio
nalnih sprememb. Žal te novice ni
smo utegnili preveriti tudi po 
uradni liniji. Upajmo, pa, da bo- 
mo^Več o teip povedali v naslednji 
številki. Torej za kaj gre?

V Mariboru je udarilo med na
vijače kot strela z jasnega, da je 
nadarjeni krilec Dušan Sopič, do
končno zapustil vijoličasti tabor 
kljub temu, da ga za NK Maribor 
veže pogodba. Novinarju iz Beo
grada pa je po prihodu med svoje 
domače dejal, da Mariborčani niso 
izpolnili nekaterih, ne tako mini
malnih, finančnih obveznosti. O 
tem pa ne moremo reči kaj bolj 
podrobnega.

Ca odhaja spomladi« torej čez

mesec dni, k vojakom Bogdan 
Pirc, tudi ni več skrivnost. To je 
potrdil tudi sam in dejal, da ga 
ljubitelji obdravskega ligaša, vsaj 
leto dni ne bodo videli na terenu. 
Znano je, da Pirc nima pravice 
nastopa na štirih tekmah, iz česar 
je jasen zaključek, da je za letoš
njo spomlad in jesefi izgubljen za 
Maribor.

In še tretja boleča novica: gre 
za Šobra, robustnega napadalca vi
joličastih, ki se je poškodoval na 
četrtkovi tekmi z Olimpijo. Govo
rijo, da ima poškodovan meni
skus in da bo moral v kratkem na 
operalcijo. Kolikor bo dejansko do 
izgube omenjene trojice nogome
tašev prišlo, potem lahko mimo 
zapišemo, da bo v bodoče v mestu 
pod Pohorjem, vse manj optimi- 
stas. F. Jauk
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SLOVENSKI ŠPORTNI MOZAIK -

Novo mesto
(G. M.) — šah: Na obč

nem zboru šahovskega dru
štvo Novo mesto se je 
zbralo približno 45 članov. 
Člani so bili z lanskoletnim 
delom zelo zadovoljni. Dru
štvo je kljub finančnim te
žavam organiziralo redne 
turnirje ter brzotumirje.

Na brzotumirskem tekmo
vanju za mesec februar je 
sodelovalo 25 šahistov. To je 
za novomeške razmere re
kordno število. Zmagovalec 
je bil Igor Penko, ki je 
osvojil osem točk, slede šu- 
njid 7,5, tretji do četrti Špo
rar in Mrvar 5,5, Adamič 5 
točk itd. Največje preseneče
nje tega brzoturnirja je de
litev tretjega in četrtega me
sta, drugokategomika Mrvar- 
ja. Mojstrski kandidat Pen
ko pa je s svojo zmago do
kazal, da se ponovno vrača 
v svojo staro formo, zato pri
čakujemo od njega še več
jih uspehov.

Smučanje — V Crmošnji- 
cah bi moralo biti v dneh 
od 19. do 20. februarja re
publiško prvenstvo gradbin
cev. Pokrovitelj tega tekmo
vanja novomeški Pionir nam 
je povedal, da napovedanega 
tekmovanja ne bo. Odpoved 
tekmovanja je prišla tako 
nepričakovano zato, ker ni 
na smučarskih terenih dovolj 
snega. Tekmovanje pa bodo 
vseeno organizirali nekje v 
sredini marca, in sicer na 
Gorenjskem. Pionir bo zato 
predal pokroviteljstvo enemu 
od gorenjskih podjetij, in 
to ali Savi ali pa Projektu. 
Namizni tenis — V Novem 
mestu je sekcija za namiz
ni tenis končno le dobila 
svoje prostore v Domu Par
tizan. Organizirali so tudi 
že nekaj tekmovanj. Na enem 
od teh je sodelovalo 16 igral
cev. Zmagal je Uhel pred 
Bergerjem, Turkom, šepetav- 
cem, Uhanom itd.

Nogomet — Srečanje v 
malem nogometu med JLA 
(Novo mesto) in Gimnazijo 
(N. m.) se je končalo z 10:2 
v korist JLA.

Ljubljana
(V. J). Smučanje —

Smučarji tovarne Saturnus 
iz Most so organizirali tra
dicionalno prvenstvo tovarne 
v veleslalomu. V tej tovarni 
je ogromno zanimanje* za 
smučarski šport in tako ima
jo razen zimskega še spo
mladansko prvenstvo. Letos 
so tekmovali v Kranjski go
ri. Med člani je zmagal Vito 
Poljanec pred Radiom in 
Kraljem. V kategoriji članov 
nad 35 let je bil prvi Jarc, 
drugi Kobilica, tretji pa 
Škarja.

Rokomet — Član Slovana 
Mile Djakič je pred kratkim 
prestopil v RK Celje. Slovan 
pa se je baje odrekel- prve
mu mestu v letošnjem tek
movanju. Medtem ko bodo 
Celjani prav gotovo obdržali 
vodstvo in zastopali Sloveni
jo na kvalifikacijah. S tem 
namenom je odšel v Celje tu
di Djakič, ki mora sicer v 
jeseni oditi v JLA. Vrzel v 
Slovanovih vrstah bo zama
šil nekdaj najboljši sloven
ski vratar Dušan Pirc. Poleg 
njega pride k Slovanu še tr
boveljski igralec Milan Ju
van.

Mozirje
(J. K.) Smučanje — ObZTK 

Mozirje je organizirala ob
činsko pionirsko prvenstvo v

skokih in veleslalomu na Gol- 
teh na Mozirski planini. Na
stopilo je nad 50 tekmoval
cev. Rezultati — skoki: Aj- 
nik (Luče) 227, Kaker (Luče)
194.9, Podkrižnik /Ljubno) 
193, Kotnik (G. grad)' 181.9, 
Potočnik 179; ekipno: Luče 
597.6, Rečica 520.8, Ljubno 
478.8; veleslalom: Pavlin (Mo
zirje) 57.0,, Breznik (Luče)
63.9, Pavlin (Mozirje) 64.0, 
Podkužnik (Ljubno) 65.1, 
Ivanuša (Mozirje) 65.3; ekip
no: Mozirje 3:06.3, Luče 3:34.3, 
Ljubno 3.40.9, Gornji grad 
3:40.9, Rečica 3:43.1.

Celje
(KJ) SMUČANJE — Na klub- 

skem prvenstvu SD Celje, ki je 
bilo pred dnevi na smučiščih pri 
Celjski koči so dosegli naslednje 
rezultate — slalom, mlajše pionir
ke: 1. Prelog, 2. Skoberne; sta
rejše pionirke: 1, žvar, 2. Ober- 
žan; starejši pionirji: 1. Nunčič, 
2. Jovan, 3. Klinar;, mlajši pio
nirji: 1. Meznarič, 2. Deržek, Ji. 
Bomšek> smuk — mlajše pionir
ke: 1. Prelog, 2. Skoberne; starej
še pionirke: Žvar; mlajši pionir
ji: 1. Mežnarič, 2. Bomšek, 3. Re- 
bevšek; starejši pionirji: 1. Nun
čič, 2. Kavtičnik, 3. Kušar. — Na
stopilo je 33 tekmovalcev.

Pomurska zimska 
košarkarska liga

V 12. kolu pomurske zimske 
košarkarske lige za člane je bilo 
najzanimivejše srečanje med vo
dečo Enotnostjo in Partizanom iz 
Murske Sobote, ki si je končala 
z zmago Partizana. S tem pa se 
je položaj za naslov pomurskega 
prvaka zapletel. Po predvidevanju 
bosta ekipi ESS in Enotnosti ime
li enako število točk na koncu 
prvenstva in bosta morali za na
slov pomurskega zimskega prvaka 
odigrati še tretjo tekmo, in sicer 
na nevtralnem igrišču v Radencih. 
Preseneča tudi zmaga Puconcev v 
Rakičanu, medtem ko so bila 
ostala srečanja pričakovana. Re
zultati 12. kola: Puconci : Enot
nost II. 37:26, ESŠ : Rakičan 86: 
54, Enotnost I : Sobota 45:54 in 
Rakičan : Puconci 48:59. Radenci 
so bili prosti.
Enotnost I.
ESS
Sobota
Rakičan
Radenci
Puconci
Enotnost II.

11 9 2 719:522 18 
KT 8 2 652:435 16 
10 7 3 722:523 14 
10 5 5 644:643 10 
10 4 6 597:614 8
10 3 7 404:547 6
11 011 454:908 0

V 10. kolu pomurske zimske ko
šarkarske lige za ženske je Enot
nost I visoko premagala Svit in 
še naprej vodi. Rezultat — Enot
nost I : Svit 60:9.
Enotnost I. 6 5 1 247:114 10
ESŠ 5 4 1 182:105 8
Enotnost II. 5 14 110:124 6
Svit 4 0 4 42:238 0

V 4. kolu pionirske košarkarske 
lige so bili doseženi naslednji re
zultati — Radenci : Beltinci 15:3, 
Polet : Mladost II. 44:9, Sloga : 
Mladost I. 20:24 in Beltinci : Mla
dost II. 16:13.
Mladost I.
Sloga
Polet
Radenci
Beltinci
Mladost II.

440 160:53 8 
4 3 1 106:52 6 
4 2 2 109:76 4 
4 2 2 83:71 4 
4 1 3 38:121 2 
404 30:153 0

Beltinci
(M. P.) KOLESARSTVO — Na 

letnem občnem zboru kolesarskega 
kluba »Prekmurje« iz Beltincev, 
ki je edino tovrstno društvo v 
Pomurju, so ugotovili, da so v 
preteklem letu dosegli zadovoljive 
rezultate, čeprav so morali zaradi 
pomanjkanja finančnih sredstev 
nekatera tekmovanja opustiti. Sa
mi so organizirali tri društvene 
prireditve ter sodelovali na petih 
meddruštvenih oziroma republi
ških tekmovanjih. Na občnem 
zboru so sklenili, da bodo v le
tošnjem letu priredili kar osem 
lastnih prireditev ter sodelovali 
na petih meddruštvenih tekmova
njih.

Turnišče
(M. F.) NOGOMET — čeprav 

letni občni zbor nogometnega klu
ba Turnišče ni bil najbolje obi
skan, vendarle v tem kraju vlada 
veliko zanimanje za nogomet. To 
so tudi ugotovili na občnem zbo
ru, saj' so v preteklem letu uspe
li premagati najrazličnejše teža
ve, zlasti pa finančne. Poudarili 
so, da si bodo prizadevali tudi 
letos najti potrebna sredstva za 
tekmovanje v pomurski nogomet
ni ligi, v svoje vrste pa namera
vajo vključiti tudi nekaj mladin
cev.

Izdaja Založniški svet Polet — Ureja uredniški odbor — n
Glavni in oegovorni urednik Vlado Žlajpah — Rokopisov ne §§
vračamo. Tiska Tiskarna CP »DELO« v Ljubljani — Izhaja n
enkrat tedensko — Letna naročnina 32 N dinaijev (3290 sta- H
rili dinarjev), polletna 16 N dinarjev (1600 starih dinarjev) g
— Uredništvo in uprava. Ljubljana, Celovška 25 — Hala §=
Tivoli, sobe številka: 83. 84, 85 in 87 ~ Poštni predal 377 ji
— Čekovni račun 5041-608-96 — Telefoni: Uredništvo: 314-840, - n

315-522, 315-734, Uprava: 315-873. |
lilllll)IH|i|limiiiiii)i||iiiiiiiiiiiiiiiiiii|i!||»Hil|||HHHHIIimiWHIIHlilHIH>il>1<1^

SLOVENSKI ŠPORTNI MOZAIK

LETNA SKUPŠČINA NOGOMETNE PODZVEZE 
LJUBLJANA

7 KLUBOV PRENEHALO Z DELOM
Ljubljana, 20. febr. — Danes je 

bila v domu sindikatov redna let
na skupščina nogometne podzveze 
Ljubljana. Stane Dolenc, predsed
nik NPL, je v poročilu ocenil se
danji položaj nogometa in ga 
označil kot zamotanega in kritič
nega. Vzrok temu so na eni stra
ni slabosti v jugoslovanskem kva
litetnem nogometu, zaradi česar 
pa ne smemo postaviti na sramot
ni oder ves naš nogomet, poseb
no pa ne amaterski. Po drugi stra
ni pa je ovira za napredek no
gometa izredno slabo materialno 
stanje klubov in nerešeno vpra
šanje financiranja nogometa sploh.

V zvezi s tem so delegati v 
razpravi grajali nekatere Občin
ske zveze za telesno kulturo, ki 
zapostavljajo nogomet pri razde
ljevanju sredstev. Zaradi take_ fi
nančne politike in drugih težav, 
se je število nogometnih klubov 
v NPL zmanjšalo od 32 na 25. 
Žalostno pa je to, da je prav se

daj več zanimanja za nogomet 
med mladino, kot kdajkoli prej.

Na konferenci so sprejeli skle
pe

— Zavzeli se bodo, da bodo ob
činske zveze za telesno kulturo 
nogomet enakovredno vrednotile, 
kot ostale panoge.

— Za večjo množičnost nogome
ta naj bi nogometni klubi prevzeli 
pokroviteljstvo nad šolami in or
ganizirali medšolska tekmovanja.

— Izboljšati je treba strokov
nost trenerjev in sodnikov.

— Tekme NPL bodo v prihod
nji sezoni v dopoldanskih 
da bi si lahko vsi ogledali 
tekme kvalitetnih klubov I. in II. 
zvezne lige.

— Proučili bodo tudi vzroke za 
prenehanje delovanja nekaterih 
klubov in jim skušali pomagati.

Sprejeli\ so tudi nov statut, 
predsednik pa bo še naprej Stane 
Dolenc.

urah,
tudi

NOVOGORIŠKI NOGOMETAŠI 
SO ZBOROVALI

V torek zvečer so položili 
obračun enoletnega dela no
gometaši NK »Nova Gorica«, 
ki so v prvem delu slovenske 
nogometne lige zasedli šesto 
mesto. Rednega letnega obč- 
neg zbora so se poleg elanov 
kluba udeležili tudi gostje, 
med njimi predstavnik NZS, 
nadalje predsednik OBZTK 
Nova Gorica, predstavnik GO- 
riške nogometne podzveze in 
Pa simpatizerji nogometa, ki 
so z zanimanjem spremljali' 
odločitve zbora.

Iz osrednjega poročila o 
delu NK »Nova Gorica« je 
bilo moč razbrati, da so fi
nančne težave največji pro
blem novogoriških nogometa
šev. Stanje ni namreč nič kaj 
rožnato. Na zboru je bilo 
med drugim slišati, da je 
NK »Nova Goriča« dolžnik za 
okoli milijon osemsto dinar
jev. Pred začetkom prvenstva 
bo tojej treba poiskati denar 
za kritje dolga, potrebno pa 
bo tudi dobiti sredstva, ki 
bodo NK »Nova Gorica« po
trebna za. nadaljevanj^ prven
stva. Kljub vsestranskemu 
prizadevanju odgovornih či- 
niteljev v novogoriški občini.

bo kot kaže tudi v prihodnje 
denar največja ovira pri na
predku novogoriškega nogo
meta, ki bo prihodnje leto 
proslavil pomemben jubilej 
— 20-letnioo svojega obstoja.

Kot zanimivost naj navede
mo še nekaj številčnih podat
kov. 22 igralcev prvega mo
štva je odigralo v preteklem 
obdobju 35 nogometnih sre
čanj, od tega 22 prvenstve
nih, tri pokalne in eno med
narodno ter 9 prijateljskih 
srečanj. Mladinci — 27 po 
številu — so odigrali 27 sre
čanj, od tega 22 v slovenski 
nogometni ligi (4 prijateljske 
in eno pokalno). Manj aktiv
ni pa so bili pionirji in so se 
zato na zboru odločili, da 
bodo v prihodnje pionirske
mu nogometu posvetili več 
pozornosti.

Ob koncu je prav, da po
vemo, da je predsednik 
ObZTK Nova Gorica, tovariš 
Vuga podelil priznanja tova
rišema Varlu in Zornu — za 
zasluge pri razvoju nogome
ta v Novi Gorici in Pa igrak 
cem: Lebanu, Mozetiču in
Uršiču za dolgotetnp uspeš
no igranje.

@ Moške bunde iz liliona, poliestra 
' in najlona

@ Otroške bunde z liliona 
0 Moški suknjiči iz šetlanda, mohe- 

ra, žameta in moltoprena

EKIPNO PRVENSTVO SLOVENIJE V KEGLJANJU
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TRIGLAV PRVAK?
Ljubljana, 20. febr. V tretjem 

predzadnjem kolu moštvenega pr
venstva Slovenije so bili doseženi 
nekateri odlični rezultati, seveda 
pa je bilo tudi nekaj spodrsljajev. 
Triglav Je doma zaigral odlično in 
z rezultotm 6920 dosegel do sedaj 
najboljši rezultat in si s tem že 
zagotovil prvo mesto na prvenstvu. 
Ostala mesta so zaenkrat še od
prta ter se zanj potegujejo še Bra
nik, Jesenice, Konstruktor, Slove- 
nija-ceste, Ljubljana in še neka
teri ostali.

Tehnični rezultati: kegljišče »Ma
ksa Perca«: 1. Slovenija-ceste 6723 
(Matko 896), 2. Ljubljana 6671 
(Mlakar 918), 3. Slovan 6622 (So
bočan) 879), 4. Koper 6464 (Kra
vanja) 857); kegljišče Slovana: 1. 
Slovan 6454 (Lunar 836), 2. Ljub
ljana 6376 (Štele 817), 3. Sloveni
ja-ceste 6289 (Sajovic 836), 4. Ko
per 6095 (Kravanja 822); kegljišče 
Triglava: 1. Triglav 6920 (Maerte- 
lanc 943, Turk 922), 2. Kranjska 
gora 6528 (Petraš 877), 3. Rudar 
6417 (Jereb 881), 4. Lokomotiva 
6359 (Ferlan 846); kegljišče: Jese
nic: 1. Triglav 6652 (Jereb 858), 2, 
Lokomotiva 6350 (Herzog 810), 3. 
Rudar 6325 (Jereb 851), 4. Kranj
ska gora 6282 (Petraš 850); keglji
šče Celje: 1. Jesenice 6854 (Crv 
905), 2. Konstruktor 6737 (Leder- 
has 870), 3. Celje 6713 (Vanušek 
921), 4. Brest 6605 (Grom 874).

CELJE, 20. febr. — V na
daljevanju prvenstva Sloveni
je v kegljanju, so bili včeraj 
in danes na celjskem keglji
šču Ingrad, doseženi nasled
nji rezultati: Jesenice 6854
kegljev, povpreček 856 (črv 
905), Celje 6713, povpreček 
839 (Vanovšek 921), Konstruk
tor 6737, povpreček 842 (Le- 
derhas 870), Brest 6605 pov
preček 825 (Grom 874).

REPUBLIŠKO PRVENSTVO 
ZA POSAMEZNICE

KOČEVJE, 20. fbr. — Za 
letošnje republiško prvenstvo

Slovenije za posameznice se 
je prijavilo rekordno število 
tekmovalk. Na štiristeznem 
kegljišču -v Kočevju so vče
raj in danes tekle krogle in 
borbe za najvišji naslov.

Trenutni vrstni 
red ob času poročanja; 1. Mi
helič (Tr) 797, 2. Šercer
(Koč( 790, 3. Kokolj (Br) 783, 
4. Stražnik (Tr) 778,5. Novak 
(Br) 772, 6. Hafner (Fu) 769.

Akademski nogometni klub 
»OLIMPIJA« iz Ljubljane raz
pisuje:

ABONMA
oštevilčenih sedežev na Cen
tralnem stadionu oh Titovi 
cesti v Ljubljani za spomla
danski del prvenstva v I. 
zvezni ligi. Lastnik abonmaj
ske vstopnice dobi oštevil
čeni sedež na južni strani 
stadiona (ob parkirnem pro
stora). Pri vsaki vstopnici 
ima lastnik abonmaja 200 din 
popusta.

V spomladanskem delu pr
venstva igra ANK »OLIMPI
JA« 7 tekem na domačem 
igrišču, zato je cena abonma
ja 5.600 dinarjev.

Lastniki abonmajskih vstop
nic v jesenskem delu prven- 
stva lahko podaljšajo abon
ma tudi za spomladanski del 
prvenstva in sicer na istem 
mestu — sedežu.

Vpis abonmaja je vsak dan 
od 9 do 13 ure v prostorih 
OLIMPIJE Centralni stadion. 
Vodovodna 20 ali na telefon 
313-602.

PREVEČ NEUPRAVIČENEGA HRUPA
Nadaljevanje s 1. strani 
da bi morah opraviti si
stem selekcije, kdo nam
reč lahko ostane v teh sre
diščih in kdo mora ta smu
čišča zapustiti. Pri tem pa 
bi seveda imeli možnost 
vsi mladi smučarji, ki bi 
pokazali določene kvalite
te, da se vključijo v na
črtno delo v takšnih sre
diščih.

KAJ TOREJ MISLITE 
O TEM ALI MORAMO ŠE 
V NAPREJ POŠILJATI 
NAŠE ALPSKE SMUČAR
JE NA TEKME V TUJI
NO?

— V tej situaciji je jas
no, da stika s tujino ne 
smemo in ne moremo opu
stiti, ker bi drugače za
mrlo še tisto, kar smo z 
muko v naših pogojih do
segli. Pripravljam načrt 
za smučarska središča, ki 
bi imela tudi finančno 
osnovo. Za pet zimskih 
središč bi potrebovali 30 
do 40 milijonov starih di
narjev.
KAJ MISLITE O POGO
JIH ZA PRIPRAVE JUGO
SLOVANSKIH _ REPRE
ZENTANTOV IN ALI NJI
HOVI REZULTATI U- 
STREZAJO NJIHOVI SPO
SOBNOSTI IN NADAR
JENOSTI?

— S takšnimi pogoji, 
kot jih imajo našj smučar
ji, je povsem nemogoče 
doseči kaj več, še najmanj 
pa, da hi se uvrstili v sam 
vrh svetovne elite.

ALI MENITE, DA SO

NAJBOLJŠI ALPSKI VO
ZAČI PROFESIONALCI?

— Pri smučanju čistega 
profesionalizma skoraj ni! 
So pa nekateri pol-profe- 
sionalci, kar pomeni, da 
lahko v določenem času 
tekmujejo in trenirajo in 
izgubljen zaslužek jim to
varne in druge ustanove 
povrnejo. Dovolite, ker 
smo že pri tem »nesreč
nem denarju«, da povem 
koliko sredstev vlagajo ne
katere države za priprave 
alpskih smučarjev. Ko sem 
bil v Italiji in Avstriji sem 
zvedel naslednje: Italijani 
so dali za priprave 70 mi
lijonov Lir, Avstrijci znat
no več kot Italijani, pa je 
kljub temu nastala prav v 
tej sezoni prava revoluci
ja, ker je bilo po mnenju 
strokovnjakov še premalo 
gmotne pomoči; Američani 
so letos vložili okoli 280 
milijonov lir, o Francozih 
pa sploh ni vredno govo
riti, ker sami govorijo, da 
za njih denar sploh ne po
meni kakšnega problema.

KAKŠNI SO POGOJI 
DRUGOD ZA DOSEGO 
VRHUNSKE FORME, ČE 
PRI TEM NE OMENIMO 
DENARJA?

— Najboljši so vsekakor 
v alpskih državah. Kar po 
vrsti bom naštel države; 
Francija, Avstrija, Italija. 
Švica in ZRN. V teh dr
žavah je brez števila vleč
nic, vzpenjač in tudi pri
mernih prog za trening, ki 
so vselej in ob vsakem

trenutku urejene po željah 
tekmovalcev in zahtevah 
FIS organizacije. Prav ta
ko ni v teh deželah nikdar 
vprašanje najkvalitetnejše 
opreme, ki jo imajo vsi 
tekmovalci vselej na raz
polago.
PRECEJ GOVORIMO O 
TRENERJIH IN O NJI
HOVEM ODGOVORNEM 
DELU. ALI MENITE, DA 
JE PRI NAS GLEDE TE
GA VSE V NAJLEPŠEM 
REDU?

— Kje neki! Pri nas je 
to vprašanje neurejeno, za 
specializacijo ne damo ni
česar in zato je tudi težko 
govoriti o nekem rednem 
in strokovnem delu. Pro
blem zase so klubski tre
nerji, ki sploh nimajo no
bene stimulacije.

ZANIMA NAS KAKŠNO 
JE VAŠE MNENJE O TU
RIZMU NA ENI IN ALP- 
SKEM SMUČANJU NA 
DRUGI STRANI?

—Pri nas se niti ne za
vedamo, kakšne koristi 
prinaša vrhunsko smuča
nje. Francozi in Avstrijci 
načenjajo nacionalno vpra
šanje. Če se zatakne 
pri popularizaciji alpskega 
smučanja in v skupščinah 
zahtevajo lastnih odgovo
rov na zastavljena vpraša
nja. Tu vidimo, da ne gre 
samo zgolj za smučarski 
šport, marveč za šport, ki 
prinaša določene gospo
darske dobrine. Dobri re
zultati so gotovo najboljša 
propraganda za zimski tu

rizem in za vso ostalo ob
robno dejavnost, od to
varn, ki izdelujejo smuči 
pa do tekstilne industrije, 
obutve itd.

ALI BI NAM LAHKO 
ZAUPALI NEKAJ VAŠIH 
UGOTOVITEV O JUGO
SLOVANIH, KI NASTO
PAJO V MEDNARODNI 
ARENI?

— Naši tekmovalci, se 
dobro zavedajo svoje ne
moči, oziroma zaostanka 
za tujci v treningu, zna
nju, večkrat opremi in po
dobno. Zato se mi zdi, da 
tudi niso vselej dovolj psi
hološko pripravljeni. Vse 
to jih spremlja povsod, to 
nanje tako vpliva, da več
krat, žal, pokažejo celo 
manj kot znajo.

IN ŠE ZA KONEC, ALI 
JE VAŠE MNENJE, DA 
MORAMO PRI NAS ŠE 
NAPREJ ORGANIZIRATI 
I-A TEKME?

— Spet povsem nerazu
mljivo vprašanje. I-A tek
me so nam potrebne ker 
nimajo samo športnega, 
marveč pred vsem propa
gandno turistični pomen. 
Prav bi bilo, da bj organi
zirali takih tekem čim več, 
tudi I-B! Te tekme smo 
dolžni organizirati saj smo 
člani OPA (organizacije 
alpskih držav), se zato 
brezplačno udeležujemo 
vseh tekem in s tem tako 
ali drugače propagiramo 
našo deželo in predvsem 
porajajoči se zimski turi
zem.
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ZAPIS S V. I-A TEKEM V KRANJSKI GORI

VITRANC VZBUJA 
STRAH IN SPOŠTOVANJE
Non-stop prestižna borba med Francozi m Avstrijci — Portillo trka na vrata, zato velika naglica 
pri nabiranju pomembnih točk — Bleiner zmagovalec v veleslalomu trdi, da je Vitranc njegova 

najtežja preizkušnja — Perillat, Schranz in Favre govorijo za bralce Poleta.

Čeprav je za nas vse' tre
nutno najpomembnejša špor
tna atrakcija HOKEJ 66, smo 
vendar doživeli veliko smu
čarsko slavje, ki ga do da
nes v tako kvalitetnem ob
segu pri nas še ni bilo. V 
Kranjski gori se je zbrala 
številna svetovna alpska 
smetana, razen nekaj izjem, 
ki je tudi pri nas demonstri
rala tisto čudovito alpsko 
vožnjo, za katero večkrat 
kratkomalo ne- najdemo več 
primernega besednega zakla
da. Takšna vožnja najbolj
ših alpincev je močno po
dobna najbolj ubranim akor
dom popularne instrumental
ne kompozicije. Ta prispo
doba gotovo ni pretirana za 
vse one, ki so samo enkrat 
občudovali harmonično in 
do centimetra preračunano 
vožnjo skozi vratca čo str
mem pobočju s hitrostjo tu
di do 100 km na uro.

Kranjska gora je spreje
la slovite mojstre alpskega 
smučanja zelo prisrčno, pa 
vendar dokaj skromno, kar 
so nekateri tujci sprejeli z 
vidnim zadovoljstvom, drugi, 
nekoliko razvajeni velikega 
reklamnega hrupa, pa kar s 
prikritim začudenjem .. .

TOČKE IN SPET TOČKE 
ZA ČILE

Sprehod skozi svetovno 
alpsko elito je kaj hitro od
kril skrite želje Francozov, 
Avstrijcev, Italijanov, Švicar
jev in drugih,-, po dobri uvr
stitvi, če že ne po zmagi. De
legat FIS Aman iz sosednje 
Avstrije, ki dobro pozna Vi
tranc, si je ogledal_ proge za 
veleslalom in slalom precej 
natančno, kajti strmina na 
Bukovniku ni enostavna in 
kot smo že rekli v naših 
podnaslovih, Avstrijci so v 
nenehni prestižni borbi z 
Francozi in drugimi tekmo
valci alpskih dežel.

Kranjska gora je bila le
tos bolj zaželena in bolj vab
ljiva kot prejšnja leta. Od
govor bomo našli v letoš
njem svetovnem prvenstvu, 
ki se bliža z naglimi koraki, 
mnogi najboljši pa kljub do
sedanjim dobrim uvrstitvam 
še vedno potrebujejo potreb
ne točke za dobre ali boljše 
startne številke.

BESEDO IMA 
GUY PERILLAT

Fancozi so poslali v Kranj
sko goro najboljše razen Kil- 
lyja. Sloviti Perillat je bil ob 
prihodu v Jugoslavijo zado
voljen, sicer pa nekoliko za
držan v pogovoru. Če je kdo 
resno mislil na točke in na 
najboljšo uvrstitev je bil to 
prav gotovo ta član ekipe 
»galskega petelina«.

Ko je Perillat privozil na 
cilj veleslalpna je odpoveda
lo električno merjenje Ome
ga ure (sreča da nas pri tem 
ne zadene nobena krivda). 
Lahko si mislimo, da je bil 
razočaran in ko so čez čas 
funkcionarji zahtevali, da 
marajo znova na start se je 
ogorčeni Perillat obrnil in 
odločno odgovoril: Jamais!
(nikoli). Treba je bilo poča
kati nekaj minut, da so še 
duhovi pomirili in ko je med
narodna žirija sklenila, da ve
ljajo rezultati, ki so jih me
rili ročno, se je tudi njego
vo lice na mah razjasnilo in 
stekla je beseda, sproščeno, 
brez žolča, skratka tako kot 
si lahko zaželi sobesednik.

— Kako se počutite v' Ju
goslaviji?

Slišal sem že, da ste v Ju
goslaviji odkritosrčni in po
šteni gostitelji. To mi je po
vedal prijatelj Mauduit, vse 
o vaših tehničnih sposobno
stih pa mi je precej na širo
ko opisal naš vodja Bonnet.

Kaj vas je najbolj impre- 
sioniralo na Vitrancu?

— Vaša zavzetost narediti 
nekaj velikega in vključiti 
Kranjsko goro v tisto med
narodno okolje kot so že sre
dišča v Franciji, Švici, Italiji, 
Avstriji in drugod.

Ali ste računali na zmago 
oziroma na najboljšo uvrsti
tev?

— Kakšen tekmovalec bi 
bil, če ne bi mislil na dobro 
uvrstitev. Spet sem se znašel 
v velikem tekmovalnem oko
lju, zajelo me je takšno 
ozračje kot kjerkoli v letoš
nji sezoni na drugih smuči
ščih. Vesel sem dobre uvr
stitve pa tudi Vitranc mi je 
izredno všeč. Dovolite pri 
tem naj povem še to, da je 
proga na Vitrancu težka, ki 
vzbuja strah in spoštovanje.

Ali se boste še vrnili v Ju
goslavijo?

— Vselej se bom z vese
ljem spominjal Kranjske go
re, vaših funkcionarjev in va
šega gostoljubja. Kranjska go
ra mi je všeč tudi zato, ker 
ni pretirane in kričeče re
klame.

Ali bi nam še hoteli pove
dati vaše mnenje o Jugoslo
vanih?

— Kolikokrat sem že slišal, 
v kakšnih pomanjkljivih pp-

boljšim. če vam povemo, da 
so bili vsi odlični, tudi oni 
s višjimi startnimi številkami, 
potem boste lažje razumeli 
našo težavo pri izbiri. No iz
brali smo dva popularna tek
movalca Schranza iz Avstrije 
in Švicarja Favra. Obema 
smo zastavljali ista vprašanja 
in oba sta bila v odgovorih 
neugnana in pripravljena po
vedati še več kot je terjalo 
vprašanje.

Kaj menite o progah na Vi
trancu?

Schranz: Težko bi v enem 
samem stavku povedal kar 
mislim. Vem pa da te proge 
prav v ničemer ne zaostajajo 
po težini in konfiguraciji te
rena za najboljšimi v Evropi.

Favre: Vitranc vzbuja strah 
in spoštovanje! Težke proge 
in težka vožnja.

Ali bi prišli v Jugoslavijo, 
če ne bi tako nujno potrebo
vali točk za Portillo?

Schranz: Mislim, da bi se 
tako ali drugače odzval vaše
mu vabilu. Točke za Portillo 
so samo posredna nujnost za 
moj prihod v Kranjsko goro.

Favre: Naša federacija je 
sklenila poslati v Jugoslavijo 
najboljše moči in zato je Švi
ca poslala svoje prvo moštvo

Stran pripravil Marjan Lipar

go j ih trenirajo vaši smučarji! 
Omogočite jim boljše pripra
ve! Morda bi bilo dobro, če 
bi se pripravljali skupaj z 
nami in prepričan sem, da bi 
naprimer vaš Lakota kmalu 
našel samega sebe in se uvr
stil med najboljše na svetu.

SCHRANZ IN FAVRE 
OBČUDUJETA VITRANC
V množici odličnih tekmo

valcev se je bilo kar težko 
odločiti za razgovor z naj-

Kako gledate na zmago 
Bleinerja in Perilluta?

Schranz: Odločale so dese
tinke in stotinke sekunde. 
Danes Perillat, jutri Killy, po
jutrišnjem pa morda jaz,

Favre: Trenutno razpolože
nje je imelo odločilno bese
do. Sicer pa Perillat je letos 
v izredni formi, Bleiner pa 
nam je pripravil preseneče
nje, da le kaj!

Ali so strmine Vitranca ter
jale od vas vse znanje in 
spretnost?

'Hr, . ............j
VVerner Bleiner si je z zmago v veleslalomu zagotovil 

mesto v avstrijski državni reprezentanci za Čile.

šanja smo razglabljali v Po
letu v zadnjih tednih in tudi 
danes. Povejmo z eno samo 
ugotovitvijo: domači teren ni 
dn ne more biti pri današnji 
stopnji razvoja alpskega smu
čanja prav nobena prednost! 
To dokazujejo tudi rezultati 
več let nazaj, o so na pri
mer Francozi zmagovali v Av
striji ali Švici oziroma obrat
no Avstrijci v Franciji, Sicer 
pa o tem zdaj ne bomo raz
pravljali, nas zanimajo Jugo
slovani na letošnji IA prire
ditvi.

Včeraj so se znašli naši 
smučarji v velikih škripcih. 
Najprej so zaradi goste megle 
odložili start za eno uro, na
to pa je še smola z Omega 
uro opravila svoje. Ker so 
imeli vsi visoke startne šte

vilke se je zanje med tem 
omehčala proga in na hekate- 
rih mestih skoraj ni bilo več 
snega. Lakota nam je po 
tekmi v veleslalomu rekel na
slednje:

— Danes sem se tako odlič
no počutil kot že zlepa ne. 
Čakanje na startu me je bolj 
utrudilo kot sama vožnja. Mi
slil sem le na to, kako bom 
srečno privozil na cilj. Prav 
gotovo sem na mnogih me
stih izgubil dragocene sekun
de, ki jih v boljšem okolju 
verjetno ne bi!

Ostali Jugoslovank-so opra
vičili naše zaupanje in poka
zali domačemu občinstvu ta
ko v veleslalomu kot slalomu, 
vse kar znajo in kar lahko 
demonstrirajo ob danih po
gojih.

SMUČARJI TEKAČI NA VELIKI PLANINI

NAJBOLJŠI SMUČARJI TRIGLAVA
IZ KRANJA

Peter Lakota je najboljši jugoslovanski alpski smučar in po mnenju tujih mojstrov 
enakovreden najboljšim. Škoda, da so njegovi pogoji znatno slabši od ostalih

mojstrov belih strmin.

Schranz: Kakšno vprašanje, 
samo poglejte kako smo vsi 
zadihani! Še sedaj se mi tre
sejo noge. Hočete še več ...

Favre: Le kako morete kaj 
takega vprašati!

Se boste še vrnili v Kranj
sko goro?

Schranz: Vašemu vabilu se 
bom vedno rade volje odzval!

Favre: Čeprav mi Kranjska 
gora ni prinesla vidnejšega 
uspeha se bom še vrnil na 
ta »vražji« Vitranc. Morda pa 
drugič več sreče.

Velika planina, 20. febr. Ob zelo 
neugodnih vremenskih pogojih je 
Partizan Dol danes priredil pri ho
telu Šimnovec na Veliki planini 
tekmovanje v smučarskih tekih za 
prehodno »smučarsko palico«. Naj
zanimivejši je bil tek članov na 
10 km, kjer se. je odvijala zani
miva borba vse do cilja med klub
skima tovarišema Jakopičem in 
Kobilico (oba Gorje).

Rezultati — mlajši mladinci
3 km: 1. Pinter (Jes) 9.50, 2. Ka

lan (Gorje) 10,0, 3. Bozman (Tr) 
10.11.

Mladinke 3 km: 1. Rad (Ihan) 
22,41, 2. Rode (Ihan) 23,5.

St. mladinci 6 km: 1. Vidic (Jes) 
20,35, 2. Krišej (Tr) 20,40, 3. Pre- 
može (Dol) 23,14.

Člani 10 km: 1. Jakopič (Gorje) 
29,55, 2. Kobilica (Gorje) 30,03, 3. 
Bešter (Tr) 30,47 , 4. Rež (E) 30,50, 
5. Kordež (Tr) 31,04.

Ekipe: 1. Triglav 1,32,47 (Kor- 
dež, Bešter, Križaj, Rozman), 2. 
Ihan 1,44,42.

REPUBLIŠKO PRVENSTVO PIONIR
JEV V ALPSKIH DISCIPLINAH

KAJ SO POKAZALI 
JUGOSLOVANI?

Kadar govorimo o naših 
tekmovalcih se nam hote ali 
nehote podijo po glavi različ
ne misli. Iščemo vzroke za 
slabšo uvrstitev pa čeprav vsi 
dobro poznamo naše težave 
in naše možnosti. Morda se 
bo kdo našel in se vprašal: 
zdaj smo nastopili na naših 
terenih, ali ta prednost ne 
more prav nič vplivati na 
boljšo uvrstitev jugoslovan
skih alpincev?

Na vsa ta in podobna vpra-

ZELENICA, 20. febr. — Na 
letošnjem republiškem pionir
skem prvenstvu na Zelenici, 
je nastopilo kar 230 pionirjev 
in pionirk iz 25 slovenskih 
klubov in društev. Za mlajše 
pionirje in pionirke je 400 me
trov dolgo progo s 110 m vi
šinske razlike in 17 vratci, 
transiral Kingr za starejše 
pionirje pa Križaj. Starejši 
pionirji so nastopili na 1200 m 
dolgi progi z 220 m višinske 
razlike in 36 vratci, starejše 
pionirke pa so tekmovale na 
nekoliko krajšn progi.

Rezultati — mlajše pionir

ke: 1. Gazvoda (Kr. g.) 2S.T, 
2. Jocif (Triglav) 32.6, 3. Švab 
(Tržič) 32.7, mlajši pionirji: 
30.2 3. Gorušek 30.3. Sta
rejše pionirke:: Brezar (Tr
bovlje) 50.8„ 2. Meglič (Rad) 
53.6, 3. Kolman (Rad) 1:00.2, 
starejši pionirji: Klinar (Što
re) 1:21,8 2. Pretnar (Rad) 
1:23.0, 3. Žunko (Fuž) 1:23.1, 
ekipno: pionirke: 1. Partizan 
Tržič 3:00.6, 2. Novinar (Lj) 
30:30.9, 3. Radovljica 3:33.5, 
pionirji: 1. Partizan (Tr)
3:49.7, 2. Radovljica 3:59.5, 3. 
Fužinar 4:00.4.

Antonič

HIUIIIIIIIIIIIIII!

Vstopnice za vse tekme SVETOVNEGA IN EVROPSKEGA PRVENSTVA V HOKEJU NA LEDU 
prodajajo vse poslovalnice turističnega podjetja KOMPAS, ki tudi organizirajo izlete v 
Ljubljano, Zagreb in na Jesenice!
Posebne ugodnosti za šolsko mladino in delovne kolektive!
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PLAVALNA PANORAMA - PLAVALNA PANORAMA - PLAVALNA PANORAMA - PLAVALNA PANORAMA

ALI BODO
PLAVALKE

LESTVICE IN KOMENTAR PRIPRAVIL 

INŽ. DUŠAN KIT

V prejšnji številki smo si ogledali 10. letni Vazvoj plavalcev. Da
nes pa si poglejmo še, kako so se uvrstile plavalke v teh minulih 
desetih letih. To obdobje, ki ga obravnavamo, je vsekakor zelo po
membno za razvoj plavanja. V letih od 1956 do 1965 so bile sprejete 
nekatere spremembe, ki so v veliki meri pripomogle k hitrejšemu 
razvoju plavanja. V začetku tega obdobja so se pričele razvijati 
plavalne tehnike tako, da od tega časa naprej govorimo o moderni 
tehniki plvanja. Ne pozabimo, da je bila nekoč, prsna tehnika pla
vanja za gledalca najlepša. Danes bi gledalec ne mogel več trditi, 
da je prsno plavanje nekaj »lepega«. Razvoj prsne tehnike pa je 
povzročil, da dosegajo danes »prsači« take rezultate, ki so za kla
sično tehniko nedosegljivi. V tem obdobju se je rodila delfinova 
tehnika plavanja. Kje bi nekoč mogli pomisliti, da bodo »metuljč- 
karji« preplavali 100 m v manj kot eni minuti. Metuljčkova tehnika 
je danes pozabljena, saj se ni mogla postaviti po robu novi tehniki 
delfina. V tem obdobju smo dobili dve novi disciplini in sicer 200 m 
hrbtno in 400 m mešano. Lani so sprejeli sklep, da uvedejo v 
olimpijski program 11 novih disciplin. Z letom 1965 se torej zaklju
čuje obdobje, za katereg& lahko trdimo, da je bilo revolucionarno 
za razvoj plavanja /

ki so jih dosegle lani, moramo bi
ti zadovoljni, saj so se nekatere 
od njih kar lepo uvrstile med 50 
najboljših v Evropi.

Tako, kakor smo sešteli dosežke 
plavalcev, si poglejmo še, kako so 

tem desetletnem obdobju
uvrstile plavalke.

Na čelo evropskih lestvic so se uvrstile plavalke iz petih držav. 
Te so iz Madžarske, Sovjetske zveze, Nizozemske, Francije in Ve
like Britanije. Če bi se morali odločiti za najboljšo plavalko v mi
nulem letu, bi se brez pomisleka odločili za Nizozemko Ado Kok. 
To je plavalka izrednih sposobnost, ki je dosegla lani dva fantastič
na svetovna rekorda v disciplinah 100 in 200 m delfin. V letošnji 
uvrstitvi opažamo nagel vzpon sovjetskih plavalk, pa tudi Franco
zinje so se povzpele nekoliko bliže k evropskemu vrhu. To bi bile 
karakteristike minule sezone. Sedaj pa si poglejmo, kako so se pla
valke uvrstile v obdobju 1956 do 1965.

1956
Madžarska
Nizozemska
ZRN
Velika Britanija
NDR
Francija
švedska
ČSSR
Jugoslavija
SSSR

183
125
78
56
38
24
16
14

8
4

1961
Nizozemska
NDR
švedska
Madžarska
Velika Britanija
ZRN
Francija
SSSR
Italija

1957
Nizozemska
SSSR
ZRN
Velika Britanija
NDR
švedska
Madžarska
ČSSR
Francija

223
80
69
64
31
29
29
19
4
2

1962
Nizozemska
NDR
Velika Britanija
Madžarska
Švedska
ZRN
Italija
Francija
SSSR

1958
Nizozemska
Velika Britanija
SSSR
NDR
švedska
ZRN
ČSSR
Island

206
144
70
58
42
14
12
4

1963
Nizozemska
Velika Britanija
NDR
Švedska
Madžarska
ZRN
SSSR
Francija
Finska
Italija

1959
Nizozemska
Velika Britanija
NDR
švedska
Madžarska
SSSR
Francija
ZRN
ČSSR

1964 
Nizozemska 

206 Velika Britanija 
109 NDR 

SSSR 
Madžarska 
švedska 

24 ZRN 
18 Francija 

Finska 
Italija

67
50
47

16
11

" 1960
Nizozemska
Velika Britanija
NDR
švedska
Francija
Madžarska
ZRN
SSSR
Italija
Danska

186
110
102
43
26
24
20
19
3
1

1965
NDR
Velika Britanija 
SSSR
Nizozemska
Francija
Švedska
Madžarska
Italija
ZRN
Romunija

pol sekunde slabši od lanskega. 
Zmagovalka X. evropskega prvem 
stva, ki je bila leta 1962. v Leip
zigu, pa bi se lani uvrstila šele 
na osmo, mesto. Naša plavalka Bo- 
banova iz Splita se je s časom 
1:04,7 uvrstila na 37. mesto.

Nizozemska 
Velika Britanija 
NDR
Madžarska
Švedska
SSSR
Francija
Italija
ČSSR
itd.

1609,9
982.8
860.8
507.8 
465,7 
357,4
186.9 
57,6 
56,0

m KRAVL

Vidimo torej, da so bile 
zemke absolutno najboljše in 
rijo razred zase.

Nizo-
tvo-

100 m KRAVL
Turoszy (Madž.) 48 
Hagberg (Šved.) 48 
Beumer (Niz.) 47 
Beneck (Ita.) 46 
Sosnova (SSSR) 49 
Grunert (NDR) 49 
Babanjina (SSSR) 43 
Sillet (Vel. Br.) 49 
Long (Vel. Br.) 46

____ Szentesi (Madž.) 49
Povpreček: 1964 — 1:02,6 

1965 — 1:02,7 
ZDA 1965 — 1:01,8

1:01,5 
1:02,3 
1:02,4 
1:02,5 
1:02,6 
1:02,6 
1:02,9 
1:03,3 y 
1:03,4 
1:03,4

174,1
136,6

64.1 
60,8
59.1 
28,3 
15,0
6,6
5,0

V tej' disciplini zaostajajo evrop
ske plavalke za Američankami sko
raj za celo sekundo. V lestvici je 
pet novih plavalk, ki obetajo, da 
bodo letos zboljšale evropski pov
preček. Najbolje se je izkazala So
snova, ki se je leta 1964 uvrstila 
šele na 29. mesto. Kako se je ta 
disciplina razvila v nekaj letih 
nam pričata dva podatka. Povpre
ček deseterice je bil leta 1963 za

Z dokaj slabo uvrstitvijo so lani 
presenetile Nizozemke, ki so bile 
v desetih letih kar osemkrat naj
boljše. Prav gotovo so Nizozemci 
nekoliko v skrbeh, ker so jim pla
valke pripravile to nevzpodbudno 
presenečenje eno leto pred evrop
skim prvenstvom. Nizozemci sicer 
pravijo, da imajo za to prvenstvo 
pripravljenih nekaj odličnih pla
valk. Ko pa listamo po mladinskih 
evropskimi tabJicafc, najemo le

malo Nizozemk, ki bi lahko izpol
nile ta pričakovanja. Počakati 
bomo pač morali na evropsko pr
venstvo. Že v eni od prejšnjih 
številk smo omenili, da so se ju- 
goslovanke uvrstile med najboljše 
samo enkrat. Ta ugotovitev nas je 
prizadevala vse do lanskega leta, 
ko se je B jedo vi jeva po devetih 
letih zopet pojavila v evropski de
seterici discipline 100 m prsno. Z 
rezultati naSi)i^j^y|iU gjgg$»

4:47,8 y Long (Vel. Brit.) 
4:50,0 Lilja (Šved.) 46 
4:52,2 m Beneck (Ita.) 46
4:55,3
4:56,2
4:56,2
4:56,6
4:56,6
4:57,1
4:58,6
Povpreček: 1964 

1965 - 
ZDA 1965

Kok (Niz.) 47 
Dorleans (Fr.) 47 
Vanacker (Fr.) 47 
Sosnova (SSSR) 49 
Grunert (NDR) 49 
Ljunggren (Šved.) 48 
Wanke (NDR) 48

- 4:53,9
- 4:54,7
- 4:44,7

Velika razlika v povprečku men
da ne zahteva posebne razlage. 
Evropske plavalke Čaka v tej dis
ciplini mnogo napornega dela, da 
se bodo lahko približale odličnim 
Američankam. Najbolj je napredo
vala Francozinja Dorleansova, ki je 
lani trenirala skoraj mesec dni v 
Los Angelesu. Prizadevanja ameri
ških trenerjev niso ostala brez 
uspeha, saj se je leta 1964 uvrstila 
šele na 38. mesto.

100 m PRSNO

1:16,9
1:18,4

Babanjina (SSSR) 43 
Prozumenščikova (SSSR) 
48
Bimolt (Niz.) 45 
Frommater (ZRN) 48 
Plarris (Vel. Br.) 48 
B. Grimmer (DRN) 45 
Wittke (NDR) 51 

1:20,4 m Bjedov (SFRJ) 47 
1:20,4 y Slattery (Vel. Br.) 45 
1:20,4 S. Grimmer (NDR) 45 
Povpreček: 1964 — 1:18,9 

1965 — 1:19,2 
ZDA 1965 — 1:19,7

1:18,7 
1:19,1 
1:19,2 y 
1:19,5 
1:19,7

Svetlana Babanjina je dosegla 
lani novi svetovni rekord v tej dis
ciplini. Največje presenečenje je 
pripravila Nemka Wittke, ki je la
ni izpolnila šele 14 let in se je 
uvrstila na odlično sedmo mesto. 
Bjedovljeva je lani prekinila osem
letno »abstinenco« naših plavalk v 
evropskih desetericah.

200 m PRSNO

Dusseau (Fr.) 48 
Kaagman (Šved.) 49 
.Holletz (NDR) 45 
Kdhler (NDR) 48 
Weeteling (Niz.) 46 

Povpreček: 1964 — 1:10,2 
1965 — 1:10,5 

ZDA 1965 — 1:10,9

1:11,1
1:11,2
1:11,3
1:11,4

2:45,3 Prozumenščikova (SSSR) 
48
B. Grimmer (NDR) 45 
Bimolt (Niz.) 45 
Slattery (Vel. Br.) 45 
Mittchel (Vel. Br.) 47 
Babnjina (SSSR) 43 
Wittke (NDR) 51 
Frommater (ZRN) 48 
Kisel jeva (SSSR) 48

___ S. Grimmer (NDR) 45
Povpreček: 1964 — 2:48,3 

1965 — 2:49,9 
ZDA 1965 — 2:52,6

2:47,9
2:48,7
2:49,0
2:49,2 y
2:49,2
2:51,2
2:52,6
2:52,7
2:52,8

Tako kot na krajši progi, so 
evropske plavalke boljše od Ameri
čank tudi v tej disciplini. Čas Pro- 
zumenščikove je novi svetovni re
kord. Djurdja Bjedov se je uvrsti
la na 19.—22. mesto, čeprav je do
segla z rezultatom 2:55,6 novi dr
žavni rekord. Kaže, da se letos 
tekmovalka, ki ne bo dosegla bolj
šega časa od 2:59,0 ne bo mogla 
uvrstiti med 50 najboljših.

Tudi v tej disciplini so bile 
Američanke slabše. Caronova je 
imela lani dva zanimiva dvoboja s 
svetovno rekorderko Američanko 
Fergusonovo. Dvoboj se je kon
čal neodločeno, Caronova je zma
gala v Ameriki, Fergusonova pa jo 
je premagala v Evropi. V ospredje 
sta se prerinili edinole Rominka 
Balaban in Francozinja Dusseau 
Naša plavalka Zdenka Gašparac se 
je uvrstila s časom 1:12,5 na 23. 
mesto. Upajmo, da bo letos svoj 
uspeh še zboljšala, saj je bil njen 
napredek v poslednjih dveh letih 
odličen.

11
Svetlana Babanjina, evropska rekorderka na 100 m 

prsno

letos pa samo pet. Zato se seveda 
ne smemo čuditi, da je tudi pov-
preček slabši, še slabši povpreček 
je rešila Kokova z novim svetov
nim rekordom. Vidna je premoč 
angleških^ plavalk, saj so se kar 
štiri uvrstile med najboljše. Th 
disciplina je pri nas že nekaj let 
»trn v peti«, saj iz leta v leto ugo
tavljamo, da ni pravega napredka. 
V informacijo samo podatek: 50. 
tekmovalka je lani dosegla čas 
1:13,8, jugoslovanski povpreček pa 
je 1:20,7 (!). V olimpijski spored 
je sedaj uvrščena tudi disciplina 
200 m delfin, ki pa jo pri nas pla
valke praktično sploh ne plavajo.

400 m MEŠANO
5:28,8
5:30,8
5:31,4
5:33,7
5:35,0
5:36,2

100 m DELFIN

100 m HRBTNO

1:08,1
1:09,5 y
1:09,9
1:10,5
1:10,7
1:11,0

Caron (Fr.) 48 
Lundgrove (Vel. Br.) 47 
Franklin (Vel. Br.) 48 
Mihajlova (SSSR) 48 
Borie (Fr.) 47 
Balaban (Rom.) 47

Kok (Niz.) 47 
Gegan (Vel. Brit.) 44 
De v j atova (SSSR) 48 
Jones (Vel. Br.) 48 
Andersson (Šved.) 50 
Phillips (Vel. Br.) 
Lindner (NDR) 51 
Hustede (ZRN) 46 
Stewart (Vel. Br.) 46 
Turoszy (Madž.) 48 
Holletz (NDR) 45 

Povpreček: 1964 — 1:08,8 
1965 — 1:09,3 

ZDA 1965 — 1:07,7

1:04,5 
1:09,1 y 
1:09,1 
1:09,4 y 
1:09,8 
1:10,1 
1:10,1 
1:10,2 
1:10,5 y 
1:10,5

5:36,6
5:37,4

5:37,6
5:39,2

Heukels (Niz.) 42 
Wittke (NDR) 51 
Holletz (NDR) 45 
Egervary (Madž.) 43 
Pechstein (NDR) 44 
He. Zimmermann (NDR) 
42
Hazijeva (SSSR) 47 
HI. Zimmermann (NDR) 
42
Dorleans (Fr.) 47 

'-Kdhler (NDR) 48
Povpreček: 1964 — 5:33,8 

1965 — 5:34,7 
ZDA 1965 — 5:26,1

Leta 1964 ie osem plavalk dose-. ~ --MSi 1-innglo čas, ki je bil boljši od 1:10,0,

V lestvici je šest plavalk iz 
Vzhodne Nemčije. To je vsekakor 
dokaz, da letošnja moštvena uvr
stitev ni slučajna, saj je plod več
letnega načrtnega dela. Američan
ke so mnogo boljše od svojih ev
ropskih »kolegic«, kar pa zopet 
da vedeti, da je tam delo z na
raščajem na najvišji strokovni 
stopnji.

EVROPSKI REKORDI, VELJAVNI OD 1. JANUARJA 1966

Ada Kok — svetovna re
korderka na 100 in 200 m 

delfin

100 m kravl 
200 m kravl 
400 m kravl 
800 m kravl 

1500 m kravl 
100 m prsno 
200 m prsno 
100 m hrbtno 
200 m hrbtno 
100 m delfin 
200 m delfin 
400 m mešano 

4 x 100 m kravl 
4 x 100 m mešano

1:01,5 A. HAGBERG (Švedska)
2-16 1 E LONG (Velika Britanija)
4-46 9 J."CEDERQUIST (švedska)
9:55,6 J. CEDERQUIST (Švedska)

19-02’s M. RYLANDER (Švedska)
1:16,5 S. BABANJINA (SSSR)
2:45,3 G. PROZUMENŠČIKOVA (SSSR) 
1:07*9 C. CARON (Francija)
2:28,8 C. CARON (Francija)
1:04,5 A. KOK (Nizozemska)
2:25,3 A. KOK (Nizozemska)
5:25,6 V. HOLLETZ (NDR)
4:12,0 NIZOZEMSKA 
4:37,0 NIZOZEMSKA

Orebro, 18. avgusta 1963 
Blackpool, 11. avgusta 1965 
Haifa, 3. maja 1961 
Uppsala, 17. avgusta 1960 
Uppsala, 27. junija 1961 
Taškent, 11. maja 1965 
Groningen, 12. septembra 1965 
Tokyo, 14. oktobra 1964 
Pariš, 10. julija 1965 
Budapest, 14. avgusta 1965 
Groningen, 12. septembra 1965 
Tokyo, 17. oktobra 1964 
Tokyo, 15. oktobra 1964 
Tokyo, 18. oktobra 1964
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Danes nadaljujeftio in zaključujemo polemiko okoli sestavka, ki smo ga objavili 
pred tremi tedni pod naslovom »Naši smučarji v tujino ali samo doma«. Ta članek je 
našel plodna tla in zvedeli smo pravzaprav vse, kar bi morali vedeti vsi, ki se kakorkoli 
ukvarjajo z našim alpskim smučanjem ali ki upravičeno, večkrat pa tudi neupravičeno 
kritizirajo rezultate naših reprezentantov. Po znanem reku »več glav več ve«, bi morali 
merodajni športni forumi iz te polemike izluščiti najkoristnejše predloge in jih v mejah 
naših možnosti speljati v življenje.

Danes objavljamo še sestavke predsednika tehnične komisije SZJ Miloša Rutarja, 
sodelavca Smučarske zveze Jugoslavije Sveta Živanoviča iz Beograda in novinarja 
Poleta Marjana Liparja.

MILOŠ RUTAR - PREDSEDNIK TK SMUČARSKE ZVEZE JUGOSLAVIJE

ZA VSAKO CENO 
OBDRŽATI STIK S TUJINO

Vsi, ki so sodelovali v po
lemiki (prof. Jeločnik, trener
ja Magušar in Bernik, pred
sednik Zbora učiteljev smu
čanja Slovenije Jože Uršič in 
še vsi, ki nameravajo sode
lovati v tej polemiki so goto
vo soglasni v ugotovitvi, da 
alpski smučarji ne smejo 
zgubiti stika s tujino, ker bi 
bil to polom za to disciplino 
in za porajajoči se zimski tu
rizem.

Mislim, da moramo vzroke 
iskati drugje. Poglejmo celot
ne priprave, možnosti vadbe 
na snegu tudi pbleti in videli 
bomo, kje smo. Menim, da bi 
morali imeti poleti prenosne 
žičnice, jeseni pa biti že v 
oktobru pb žičnicah. Tu je 
treba misliti na specializaci
jo posameznikov, na sodobno 
opremo, rešiti načelno vpra
šanje življenjskega obstoja 
vrhunskih športnikov itd. 
Ne pozabiti, da pri nas 
spomladi že v maju končamo 
sezono!

Na vprašanje, kako smo de
lali v preteklosti, poglejmo 
nekaj dejstev. Poleti trenira
mo pri Češki koči ali pod 
Prisojnikom, treningi so brez 
žičnic, na morju pa nekaj dni 
vodnega smučanja in konec 
besedi. Omenil bi še, da ne
kateri reprezentanti ne misli
jo na aktivno in sistematično 
vadbo z dopolnilnimi športi 
in tako se šele v septembru 
znajdejo na suhem treningu. 
Ali smo kdaj pomislili na ve
like težave nekaterih tekmo
valcev, ko končajo gimnazijo 
in se znajdejo na pragu uni

verzitetnega študija, študij 
je precej velika ovira, da 
mladi člani ne poženejo v tek 
vse svoje sposobnosti, nadar
jenost in tekmovalne odlike. 
(Jakopič, Zajc, Lajbaher, Tev- 
ževa in še nekateri). Ko govo
rimo o njihovi opremi, ve
mo, da ni nova. Vsako leto 
se trudimo, da bi bili naši 
tekmovalci 8—10 dni na vad
bi v Geraniji in to šele ko
nec decembra, ko so drugi 
tekmovalci že v solidni formi. 
Zato ne bo odveč, če povem, 
da so najpomembnejša tek
movanja TA v januarju za 
nas šele ■ priprava, posebni 
treningi (na vsaki tekmi ima
jo naši smučarji 3—4 dni 
možnosti vadbe ob vzpenjači) 
in zato tudi vidimo, kakšni 
so ti rezultati. Naši tekmoval
ci dosežejo določeno formo 
šele v ' februarju oziroma 
ma'rcu.

Ko govorimo o vrhunskem 
alpskem smučanju, ne gre 
prezreti zimskega turizma in 
v najnovejši dobi borbe za 
prestiž med alpskimi dežela
mi (Francija, Avstrija, Švica, 
Italija in Nemčija). Nekaj po
dobnega se dogaja tudi med 
Kanadčani in Američani. V 
takšnem okolju se je dvigni
la kvaliteta alpskega smuča- 
čanja, pri nas pa gre ta slivar 
zelo počasi. Zato je prav, da 
povemo športni javnosti, ka
ko in zakaj dosegajo naši 
tekmovalci takšne rezultate. 
Danes je npr. razlika med 1. 
in 15. tekmovalcem v alpskem 
smučanju često le 2—3 se
kunde; na nekaterih tekmah 
se zvrsti v 1 sekundi, kar šest

do osem tekmovalcev. Zato 
zdaj ne merijo tekem le v de
setinkah, marveč kar v sto
tinkah sekunde! Rezultatov ne 
smemo ocenjevati po mestih 
odnosno po tem, koliko se
kund je ostal naš reprezen
tant za najboljšim tekmoval
cem, temveč pravo vrednost 
pokažejo le odstotki (primer: 
najboljši rezultat je dosegel 
Lakota za pokal Kandahar 
1963 v Chamonhcu, ko je osvo
jil v smuku 12. mesto, odnos
no 2,9 odstotka zaostanka za- 
zmagovalcem)

Ko hočemo večkrat primer
jati naše tekmovalce s tuji
mi, gotovo napravimo veliko 
napako. Mi se ne moremo 
kosati z velikimi smučarski
mi državami. Kar poglejmo, 
kaj pravi znani francoski 
strokovnjak Bonnet — snež
ni Napoleon: »Za priprave
mojih varovancev za čile, z 
denarjem nimam nobenih 
skrbi!« Ko se je v Avstriji za
taknilo s sredstvi, je nastala 
prava ljudska »revolucija« in 
čez noč so lastniki tovarn 
smuči položili milijone za alp
ske tekmovalce. Pri malih 
narodih je nekoliko druga
če. Belgijci nimajo drugega 
tekmovalca, kot znano smu
čarko Patricio Roy de Blicky, 
hčerko predsednika Smučar
ske zveze Belgije, ki že tri 
ali štiri leta smuča z elito 
alpskih smučark na svetu. Za
stopniki nordijskih držav ka
kor Šved Grahn, Finec Man- 
ninen in Norvežan Sunde so 
se specializirali za slalom, 
ker imajo doma le za to di
sciplino dobre možnosti za

trening. Čehi imajo v bližini 
Prage že oktobra umeten sneg 
za trening slaloma, letos pa 
so kar 15 dni trenirali v Cer- 
viniji. Poljaki niso nastopili 
na IA tekmah, tiho so se 
pripravljali doma in se dokaj 
dobro odrezali na študentskih 
tekmah. Takšnih primerov je 
še več.

Kakšni so torej zaključki? 
Zaradi kontinuitete moramo 
tudi v bodoče nastopati v za
mejstvu. Nabaviti moramo 
dve do tri prenosne žičnice 
za letne treninge, kakor tudi 
stroje za izdelavo umetnega 
snega. (Čehi so že načelno 
pristali, da nam pomagajo pri 
nakupu, prenosnih žičnic). Za 
umetni sneg bi morala biti 
zainteresirana turistična sre
dišča kot Vogel, Pohorje in 
Kranjska gora. Mislim, da 
moramo začeti s pospešenim 
treningom na snegu že v ok
tobru oziroma novembru. Še 
naprej moramo organizirati 
I-A tekmovanja (Kranjska go
ra in Pohorje). Glede nasto
pa naših smučarjev pa me
nim, da bi bilo pametneje 
sodelovati v januarju bolj na 
I-B tekmah. Za našo najožjo 
reprezentančno vrsto mora
mo preskrbeti najkvalitetnej-' 
šo opremo. Ne pozabimo še 
na specializacijo posameznih 
tekmovalcev. Tako. Klinar za 
smuk, Jakopič-slalom, M. Kli- 
nar-veleslalom itd. In: na kon
cu, tesno je treba sodelovati 
z najbližnjimi sosedi, pred
vsem z Avstrijci in na osnovi 
reprocitete skušati doseči za
menjavo treningov Avstrijci 
na morje,-naši pa v Avstrijo.

MARJAN LIPAR, NOVINAR POLETA

ALI SMO RES SAMO POLOVICARJI ?
Vselej, kadar-> iščemo vzroke za 

slahc rezultate v našem vrhunskem 
smučarskem športu, še bblj pa, 
kadar zvemo zanje, se hote ali ne
hote oziramo naokoli, kot bi ho
teli najti neko določeno ali nedo
ločeno pomoč, rešitev, če že ne 
trajne, pa vsaj začasne vrednosti, 
samo da je! Problem in vsa vpra
šanja okoli kvalitetnega smučanja 
nas vznemirjajo celo desetletje ali 
še več. Naša anketa oziroma tisti 
£isci, ki so se odzvali našemu po
vabilu, so pošteno in precej po
polno našteli vzroke in svoja oseb
na mnenja glede ostrine Poletove- 
ga sestavka: »Naši smučarji v tuji
ni ali samo doma«. Do enega vsi 
soglasno izjavljajo, da moramo ob
držati stik s tujino, sodelovati na 
tekmah čeprav je tu nekaj speci
fičnih predlogov. Torej, nekega ab
solutnega »ne« ni, nasprotno, _ za 
vsako ceno moramo nastopati v 
tuji areni, le da je treba sodelo
vati po pameti in izbirati takšne 
tekme, ki bi nam prinašale koristi 
in ne samo zadnjih mest.

Naši alpski smučarji bi gotovo z 
uspehom nastopali na I B tekmah. 
Dokaz je zadnji nastop Lakote v 
Madona di Campiglio! Te tekme 
nekako ustrezajo naši kvaliteti ozi
roma našim možnostim pri pripra
vah na tekme z boljšo ali slabšo 
mednarodno kvaliteto. Tu moramo 
preusmeriti naš tekmovalni kon
cept na eni in pogovore s FIS or
ganizacijo na drugi strani. Da ne 
bo nesporazumov, hočemo reči le 
to, da bi morali jugoslovanski alp 
ski smučarji nastopati bolj na tek
mah B kvalitete. To misel mora
mo propagirati in če je mogoče 
tudi afirmirati v mednarodni smu
čarski organizaciji.

Veliko napako smo zagrešili te
daj, ko se nismo z vso silo zagnali 
v utrjevanje osnovnih smučarskih 
celic — klubov. Takoj moramo za

četi s popravkom te usodopolne 
napake in na terenu ponovno po
staviti na noge ta ohromela in tr
hla telesa! V klubu je vsa dejav
nost, tu je prva tekmovalna selek
cija in sploh prva stopnica do vr
hunske kvalitete.

Za šolsko mladino moramo ime
ti precej več posluha, iznajdljivo
sti in potrpljenja. To niso prazne 
fraze, to je resnica, ki še kako 
bode v oči. Povejte nam na pri
mer, koliko je bilo letos smučar
skih tečajev šoloobvezne mladine 
ali celo mlajših, koliko je bilo 
najmlajših na snegu? Ali veste, 
verjetno ne, pa vendar kako 
ogromnega pomena je ta »smučar
ska vojska« za vse naše klube, 
smučarske učitelje, naše trenerje 
in za kogarkoli, ki se ukvarja i

vrhunskim smučarskim športom!
Zdaj nimamo namena govoriti o 

problemih opreme za mlade smu
čarje, čeprav je tudi ta zapletena 
naloga zaradi pomanjkanja finanč
nih sredstev. Poglejmo resnici v 
obraz in priznali bomo, da še ni
koli nismo, zlasti starši, toliko 
žrtvovali za smučarski šport in naš 
rod kot prav zadnja leta. Da se 
razumemo, hočemo reči le to, da 
tudi s tega ne znamo prav nič iz
tržiti, čeprav so ti mladi entuziast! 
še precej daleč od tekmovalnega 
smučanja.

Pri tem ne gre prezreti našega 
odnosa do trenerjev in smučarskih 
učiteljev, torej do smučarskih 
strokovnjakov. Ali smo res vse sto
rili, da bi bilo njihovo delo uspeš
no? Ali sploh znamo pravilno

vrednotiti to poslanstvo? To je 
tudi eden od resnejših problemov, 
kjer navadno obmolknemo sredi 
stavka ...

Poti iz te zagate je več. Ne sme
mo trmoglavo vztrajati na nekih 
preživelih sklepih, saj vidimo, da 
so neživljenjska in brez večjega 
uspeha. Ce vemo, kaj imamo, ra
čunajmo samo s tem in nič več! 
Vemo, da so naše možnosti precej 
drugačne, od onih pri sosedih, za
to ne zahtevajmo od naših smu
čarjev nekakšnih čudežev, nasprot
no, skušajmo to, kar imamo, po
staviti na solidne temelje. Mladine 
je dovolj, ki čaka na našo pomoč. 
Naj bo naš korak do nje bolj za
upljiv in verjemite, ne bo nam 
žal!

M. Lipar

' Naj začnem o naših ta
lentih. Nihče ne more tr
diti, da jih ni, vprašanje 
je lo, kje jih iščemo. Ali 
smo sposobni vzgajati 
mladi rod tam, kjer so 
pogoji za hitrejši napre
dek pri razvoju mladega 
alpskega smučarja? Teži
šče dela moramo prene
sti na teren, tam moramo 
iskati talente in jih tam 
vzgajati.

S tem, da smo odkrili 
talente, nismo še vsega 
rešili. Ostaja vprašanje, 
kako pridobiti tekmoval
ce, da se bodo daljšo dobo 
posvetili tej disciplini. 
Treba je najti takšne lju
di, ki bodo zavestno žrtvo
vali več let samo zato, da 
bi dosegli zaželen cilj. To
da kdo lahko tako dela in 
kakšno stimulacijo ima za 
to? Ce pogledamo okrog 
nas, na vse one, ki so da
leč pred nami, bomo vide
li, da je večina našla v 
smučanju svojo investici
jo za nadaljnje življenje. 
Vprašanje nastane, ali 
lahko kaj takega storimo 
tudi pri nas? Ne samo, da 
lahko, zdi se mi, da je to 
prav potrebno zaradi raz-

ko ceno na vseh tekmah. 
Za primer si poglejmo, 
kako je s sodelovanjem 
naših smučarjev na tek
mah v smuku, kjer nima
mo takšnih pogojev za pri
prave kot drugod. Ali ne 
bi bilo lepše orientirati se 
na slalom in veleslalom, 
kjer bi lahko dosegli pre
cej lepše rezultate?! Ve
mo, da so v svetu slalomi
sti, ki v smuku startajo 
z visokimi startnimi šte
vilkami, medtem ko tek
mujejo v slalomu med pr
vimi in temu primerni so 
tudi njihovi rezultati.

Vprašujemo, kako je z 
organizacijo tekmovanj I-A 
(Kranjska gora in Pohor
je). Ta so nam potrebna 
in jih moramo še naprej 
organizirati! Nekoliko bi 
bilo potrebno premisliti o 
porabi sredstev, naši smu
čarji pa bi morali imeti 
v sebi več odgovornosti in 
borbenosti. To govorim za
to, ker sem prisostvoval 
mnogim tekmovanjem v 
Kranjski gori. Finančna 
vprašanja moramo reševa
ti s skupnimi napori, pred
vsem pa so dolžni poma
gati tisti, ki so zainteresi-

SVETA ŽIVANOVIČ, SODELAVEC 
SMUČARSKE ZVEZE JUGOSLAVIJE

SMUČANJE JE TUDI 
GOSPODARSKA DOBRINA

voja zimskega turizma, ki 
mu utiramo pot v svet! Ta 
turizem zahteva veliko šte
vilo ljudi, dobre organiza
torje, smučarske učitelje, 
reševalce ipd. Brez takš
nih ljudi zimskošportnega 
turizma ni.
Gotovo je nepravilno, da 

bi pri teh naporih ločili 
naše akcije, „fih drobili in 
tako zašli na stranpota. 
Zdi se mi, da morajo bi
ti naše akcije skupne ta
ko smučarskih kot gospo
darskih forumov, saj je 
jasno, da imamo skupne 
interese. Ce tega nismo 
delali do danes tako, ni 
nikjer rečeno, da bi bilo 
napak tudi v bodoče opu
stiti to misel. To delo ter
ja daljšo dobo in vsako 
odlašanje se gotovo odra
ža tudi na rezultatih. V to 
akcijo je treba vključiti 
Visoko šolo za telesno kul
turo v Ljubljani, ki bi mo
rala s svojo katedro za 
smučanje oblikovati in po
speševati tekmovalno smu
čanje.

Nastane vprašanje, kaj 
moramo storiti zdaj:. ali 
naj opustimo naše sodelo- 

y vanje na tekmah v zame j- 
^ stvu in tudi organizacijo 

mednarodnih tekmovanj 
na naših terenih? Zdi se 
mi, da je tu polemika od
več- Še naprej moramo so
delovati in organizirati 
mednarodna tekmovanja, 
ker je to naša obveza do 
članov alpskih dežel, ka
mor sodimo tudi mi. Pri 
tem pa le moramo imeti 
občutek prave mere- Ni 
potrebno sodelovati za vsa-

rani nad takšnimi tekma
mi. To pa niso samo 
športniki, temveč tudi go
spodarstveniki.

In na koncu ne morem 
mimo nekaterih »opravi
čil«, ki jih je zabeležil tov. 
Vlado Žlajpah. Tudi naši 
tekmovalci-amaterji niso 
povsem pozabljeni. Po
glejmo, osrednja zveza za 
telesno kulturo jim dode
ljuje štipendijo v višini 
25.000 din mesečno, Smu
čarska zveza Jugoslavije 
pa je uvozila 30 parov 
smučk in jih brezplačno 
podelila samo za tekmova
nja. SZ potroši skoraj 70 
odst. svojega proračuna za 
majhno število tekmoval
cev! In še to: tri leta so se 
dušila sredstva od 2 do 3 
milijona dinarjev, ki so 
bila namenjena izključno 
za razvoj 'tekmovalcev v 
smučarskih šolah, vendar 
jih nismo izkoristili, ker 
te šole nismo znali orga
nizirati.!!

To so dejstva, kakor je 
tudi dejstvo, da s samim 
večanjem sredstev, brez 
spremembe v sistemu de
la, ne bomo dosegli več 
kot doslej. Ne smemo po
zabiti resnice, da je smu
čanje najpopularnejša 
športna panoga v Sloveniji 
in da mora biti težišče de
la za vzgojo vrhunskih 
tekmovalcev prav v Slove
niji, toda s ptipombo, te 
naloge ne smemo prepu
stiti samo Slovencem, 
marveč je to skrb vse na
še družbe, ker gre za 
vprašanje najboljših v Ju
goslaviji-

■lili«............

NIKROM

Varnostne smučarske vezi - ANTIGIPS, izdeluje mariborsko podjetje - NIKROM
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SODNIK

POJASNJUJE

Priznan gol
Hokej na ledu popia v svo

jih pravilih neko Izjemo glede 
priznanja doseženega gola. Za 
razliko od drugih športov, 
obstaja pri hokeju na ledu 
možnost, da sodnik prizna 
gol, čeprav puck ni preko
račil golove linije med obe
ma vratnicama. To se bo zgo
dilo v naslednjih primerih:

® če je nasprotno moštvo 
zamenjalo svojega vratarja z 
enim igralcem (kar je po 
pravilih dovoljeno), pa se 
zgodi ena od tehle možnosti:

a) napadalec je preigral vse 
nasprotne igralce in ima pred 
seboj samo še prazna vrata 
nasprotnika. V tez situaciji 
skoči nepravilno na igrišče 
eden od nasprotnikovih igral
cev in mu prepreči dosego 
gola,

b) napadalec nima med se
boj in praznimi nasprotniko
vimi vrati nobenega nasprot
nega igralca več. Eden od na
sprotnih igralcev vrže palico, 
in s tem prepreči zadetek,

c) napadelc je pred prazni
mi nasprotnimi vrati. V ta
kem primeru so ga zrušili ali 
nepravilno ovirali od zadaj in 
zaradi tega ne more doseči 
gola^

■ če pri izvajanju kazen
skega strela vratar vrže pa
lico proti tistemu, ki vodi 
puck proti vratom.

V vseh teh primerih bo to
rej sodnik dosodil gol in po
kazal na točko na sredini dr
sališča, čeprav puck ni bil v 
golu.

Mislim, da mi ni treba po
udarjati, da so taki primeri 
prav izjemni. Pravila pa ven
dar predvidevajo tako — naj- 
hujšo kazen prav zaradi tega, 
da se kako moštvo ne bi po
služevalo nedovoljenih akcij.

Iz pravil 
hokejske igre

KAZENSKI STREL — ena 
od najtežjih kazni za neko 
moštvo je vsekakor kazenski 
strel. Ta se izvaja na sledeč 
način: puck se postavi na 
sredino modre črte pred vra- 
ti kaznovanega moštva. Igral
ci obeh moštev, razen tistega, 
ki izvaja kazenski strel in 
vratarja, morajo biti v času 
izvajanja kazenskega strela 
na drugi polovici drsališča. 
Kazenski strel izvaja kateri
koli igralec, ki ga določi ka
petan — izjema je igralec, ki 
v tem času sedi na kazenski 
klopi. Določeni igralec mora 
po navodilih sodnika igrati s 
puckom in brez prekinitve 
skušati doseči gol. Pri izva
janju kazenskega strela mora 
biti puck ves čas v gibanju 
in sicer v smeri nasprotniko
vih vrat. V vratarskem pro
storu lahko v tem času stoji 
samo vatar ali rezervni vra
tar. Ta lahko zapusti svoj 
prostor šele, ko se izvajalec 
kazenskega strela dotakne pa
cka- Po strelu je igralec za
ključil svojo akcijo. Iz odbite 
ploščice se ne more doseči 
gol.

če bi v času kazenskega 
strela katerikoli igralec na
sprotnega moštva oviral 
igralca, ki izvaja kazenski 
strel in niN bilo gola,, bo sod
nik odredil ponovno izvaja
nje kazenskega strela, igralcu 
pa, ki se je vmešal, bo do
delil disciplinsko kazen. Prav 
tako bo sodnik znova odredil 
kazenski strel v primeru, če 
bi metanje kakih predmetov 
na led od strani gledalcev, 
preprečilo dosego gola.

PADANJE NA PUCK — 
vsak igralec (razen vratarja) 
dobi majhno kazen (dve mi
nuti, če namerno pade na 
puck ali ga drži ob telesu na 
kakršenkoli način, stoje ali 
leže na ledu. če pa naredi tak 
prekršen igralec obrambe, ra
zen vratarja, v vratarskem 
prostoru, bo sodnik dosodil 
proti moštvu, ki je napravi
lo prekršek, kazenski strel.

MIRAN CESAR

® HOKEJ 66 HOKEJ 66
ZA BRALCE POLETA GOVORI GENERALNI SEKRETAR HOKEJA 66 ING. LUXA

TISOČ IN 
ENA SKRB!

Zaključne priprave za veliko hokejsko predstavo - Vse službe in posamezne 
komisije opravljajo najzahtevnejša dela - Zadnje dneve veliko zanimanje za 
hokej 66 v tujih deželah - Tiskovne konference v Celovcu, Trstu, Beogradu

in na Dunaju
polurnem razgovoru je gen. podpisati kar 7000 krat na 
sekretar vljudno pojasnil so- legitimacije in druge obrazce, 
besedniku na drugem koncu ki morajo imeti moj »avto- 
žice, da bo glede vstopnic vse gram«. Razen tega so stvari 
v redu. Ing. Marjan Luxa je o katerih primišljujem tudi 
imel .pred seboj kopico do- ponoči, ki ne sodijo naravnost 
pisov; njegov dnevnik pa je v mojo kompetenco pa ven- 
popisan s svinčniki vseh mo- dar moram o njih soodločati, 
gočih barv. Z nasmehom je v da ne bo pritožb ali kakrš- 
istem času in s kretnjo glave nega koli zastoja, 
odgovarjal še nekaterim dru- ge in še je zavzeto pripo- 
gim funkcionarjem, kaj naj v vedoval ing. Marjan Luxa kot 
tem času uredijo, da ne bo npr. 0 monterjih znane tvrd- 
nepotrebnih zastojev. ke Linde glede umetnih dr-

„ r To j® bil samo majhen iz- sališč, o semaforjih, o stro-stava, ki ho v Ljubljani na sek te hokejske mrzlice, ki je kovnem osebju in seveda tu- 
Jesemcah m v Zagrebu od 3. prevzela vse funkcionarje ih di 0 generalki, ki jo bo tre- 
do 13. marca terja toliko skr- Spi0h vse osebje, ki te dni ha nuino opraviti tik pred 
bi, iznajdljivosti, požrtvoval- d^la noč in danJ v hali Tivoli začetkom prvenltva 
nosti in kdo ve katere odlike ali okroe nie Končno ie na- °e,p, nstva^
še vse kot redko kakšna dni- , g , je. Naj bo kakorkoli "že prepri-se vse, koi reaKO KaKsna aru sei gen sekretar nekaj minut xnn,- -mo ^ «„ dnnAS v
ga manifestacija takšnega ali t;Udi za nac. jn narn nnverial Can'1 S^n° da 80 <^nfs ,v 
drueačneea obsega Ker se , na?.,m ”am pov?aal org. komiteju sposobni m
pripravljalna 'delala Hokej 66 S™ ° J marljivi ljudje ki vsi stremi-
bližajo kraju in ker je danes Vsak dan imamo koordi- predstava uspSa v zadovolL
^mn ^nortnim^cTrJmnn ra nacijske sestanke s P^edsed- Ptv0 številnih gostov iz tuji- 
«ePsmosegoM na rnamre^T^kopicflazS n®,, tako gledalcev kakor igral- 
gen. sekretarja ing. Marjana Jnih problemov in Pvse težave, CeV' Pn njlhovi odgovorfll na' 
Luxo s prošnjo naj nam po- zapletene in preproste, je tre- 
ve nekaj osnovnih podatkov pa rešiti v trenutku. No, vsa- 
oziroma novic okrog zaključ- kodnevni sestanki ob 17 uri 
nlh priprav. Marjan Luxa ima omogočajo, da. se pomenimo 
te dni resnično dela čez gla- 0 detajlih in poimensko za- 
vo. Ta trditev je prav dobe- dolžimo funkcionarja o teko- 
sedna! čih nalogah.

Poglejmo najprej kako je Na vprašanje kako je z dr- 
njegovi pisarni. V rdeči sališčem in o notranji ure-

Umetna ledena ploskev pred halo Tivoli je nared. Moštva, lisast opala v dvorani, se bodo pripravljala za spopade na tem drsališču.
odr' JeseniTo drsališče pa je tudi »zlata rezerva« v primeru močne

Vsaka velika prireditev, to
rej tudi naša hokejska pred

logi jimsželimo vso srečo!

)

Jesenicah ali v Zagrebu.

!ill^#l!l!lllii|i|lllllllllllllil!!llll!lll!l!liilN|llllllll!IIIIIII ’lll!:ll!!®ll!li!l!lil!llllli!lli!i!il!liiil!!lllil!ll!. . . . . . . .

\ . . 1

HOKEJ 66

ALI JE BILO 
PAMETNO, DA 
NISMO PROTI 

MADŽAROM 
NASTOPILI Z

NAJBOLJŠIMI?
/

Ravnik, I. Jan, Felc, Tišler in Smolej I. so več dni 
počivali doma na Jesenicah - šemšedinovič v 
boljši formi kot Gale - Hiti, Beravs in Smolej II. 
premalo samozavestni - »Rolba« in glavni sema

for že v akciji

KAIMII: PO MEDALJO
zgradbi ob hali Tivoli so zbra- ditvi hale nam je ing. Luxa 
ni vsi glavni funkcionarji s povedal naslednje: 
predsednikom Org. komiteja — Sami ste opazili, da gre- 
tov. Kresetom. V posebni so- do zaključna dela tako pri 
bi kujeta načrte in rešujeta zunanjem drsališču kot v ha- 
tekoče probleme org. sekretar h h kraju. Seveda imamo pri 
Peter Škrinjar in gen. sekre- tem vse P01«0 obrobnih na-
tar ing. Marjan Luxa. Težko 
se kdorkoli od teh funkcio
narjev odtrga, pa čeprav sa
mo za trenutek, da poteši na
šo radovednost. Prav te dni 
smo se znašli v sobi ing. Mar-

log, vendar z dobro voljo hi 
s sposobnostjo požrtvovalnih 
funkcionarjev ni težav. Vpra

šujete me koliko je teh pro
blemov in skrbi. Na misel mi 
je prišla pravljica iz »Tisoč

'■'■r

jana Luxe, da bi zvedeli zad- in ene noči«, zato vam lahko 
nje novice. Treba je bilo ča- kar odgovorim v prispodobi 
kati debelo uro, da smo pri- Imamo tisoč in eno skrb! 
šli na vrsto. Telefonske slu- Veliko je bilo govora o 
šalke romajo iz roke v ro- vstopnicah, ki so dvignile pre
ko, oglašajo se znane in ne- cej prahu. Vemo, da tu mar- 
znane osebe vsi s prošnjo — sikaj ni bilo v najlepšem re- 
seveda kaj drugega kot du, toda verjemite mi, kar je 
vstopnice! Prav ta trenutek bilo v naši moči smo vse sto- 
smo prisluhnili telefonskemu rili, da bi pravočasno poslali 
razgovoru med zastopnikom te tako zaželene vstopnice ši- 
konzulata ZDA iz Zagreba in roki domači in tuji javnosti. 
Marjanom Luxo. V več kot Redko kdo od novinarjev je

zapisal našo težavo glede ti- 
_____________ • ________ skanja vstopnic. Naj jo po

vem vam: težave smo imeli 
predvsem z reklamami za 
vstopnice! Vsaka vstopnica 
ima svoj reklamni oglas,- pač 
zato ker delamo na osnovi 

prav za svetovno hokejsko samofinanciranja in lahko si 
prvenstvo v Ljubljani, je re- mislite, da smo imeli tu ča- 
prezentanca SZ premagala sovno stisko in da smo šele 
ustrezno ekipo ZR Nemčije v zadnjem trenutku te rekla- 
s 4:0 (0:0, 3:0, 1:0). To je bil me zbrali tako, da je danes 
že četrti poraz nemških ho- glede finančnih težav po tej 
kejistov na gostovanju po plati vse urejeno. Vstopnice 
sz-________________________so zdaj tu in’ prepričan sem,

ZAGREB. Pretekli teden so da bodo kljub pomanjkanju 
v Zagrebu gostovali najboljši časa našle pot v prave roke. 
hokejisti Madžarske, ki so Gen. sekretar nam je po- 
liastopili proti reprezentanci vedal nekaj zanimivih podrob- 
Jugoslavije. Zmagali so go- nosti glede personalne službe, 
stje z rezultatom 3:2 (2:1, o legitimacijah, glede uniform 
1:1, 0:0). Bilo je 1500 gledal- funkcionarjev in podobno, 
cev. Jugoslavija je nastopila —če nič drugega imejte 
brez petih standardnih re- pred očmi samo to, da se bom 
prezentantov. moral kot generalni sekretar

Hokej v svetu
MOSKVA, V okviru pri-

Hokejska reprezentanca 
Kanade ima tudi na letoš
njem svetovnem prvenst
vu težavno nalogo, morda 
težjo kot podobna mošt
va v preteklih letih. Po 
treh zaporednih neuspe
hih kanadskih predstavni
kov na SP, je športna 
javnost v domovini seveda 
že primerno nestrpna in 
želi končno odgovor na 
vprašanje ali reprezentan
ce, ki zadnja leta odhajajo 
na SP v Evropi res niso 
več sposobne prinesti čez 
veliko lužo vsaj eno od 
medalj> če že ne zla4t.

Letos so nadaljevali na
črtno delo z reprezentan
co, vendar velja kot zani
mivost omeniti, da so re
zultati na SP slabši, odkar 
zastopa Kanado reprezen
tančna ekipa, ne pa le 
okrepljena klubska mo
štva.

Oglejmo si torej prijav
ljeno zastopstvo Kanade:
• vratarja — KEN BRO- 

DERICK, 23 let, študent 
rekreacije in psihologije 
na univerzi Britanske Ko
lumbije, igra za Toronto 
Marlboros) igral za repre
zentanco na SP 64 in 65, 
WAYNE STEPHENSON, 
20 let, študent, igra za Ed
monton Oil Kings, vabili 
so ga med profesionalce 
v Boston, a je odklonil;

• hranilci — GEORGE

31 let, vete- 
entance, igra za 

bivši profesio- 
fov brat je igral 
[JHL Detroit Red 
^Rry 0’Mal- 

J*t, igra za To- 
vodstvom pa- 

:/T*rja se je iz de- 
č razvil »veliki 

najmočnejših 
pjlunaterskih bra- 
i^i'l:L Conlin, 22 
l<Eji(,kategorija med 
iAlVa za Granton, 
FrftfCKENZIE, 24 
1<E>.J. igra za Fort 

iV0 moč zdru- 
ftKjteligenco igre, 
6% TOG, 24 let, več- 

ponudbe za
r profesionalce,
jjd 'khigan Tech;
l^alci - AL

^6 let, socialni 
ilfl, ^ini reprezen- 

(ganske Kolum- 
HUCK, 19 let, 

i^iA ga fenomen iz
- „1^ , bil je ugodne 

podpis profe- 
s^A^godbe v Toi-on- 

v ,strelec, velika 
lAiMskega hokeja, 
)EY'1' JOHNSTON, 
ži [A^telj, plavolasi 
i>% I,’ Udeleženec SP 
1 leta> TEU 
Ki iV®S, 22 let, 
^"•»^Ijših amater- 
^ v, BILLY MAC-

MILLAN, 22 let, ROGER 
BOURBONNAIS, 23 let, 
igra za Edmonton vOil 
Kings, udeleženec SP 64 
m 65, RICK MCCANN, 21 
let, študent, igra za Mi
chigan Tech, RAY CA- 
DIEUX, 24 let, najboljši 
strelec Kanade na olimpij
skih igrah 1964.

ZLATA TRADICIJA
O tradiciji kanadskega 

hokeja na ledu pač ni tre
ba mnogo govoriti. Dovolj 
je, da gremo samo toliko 
let nazaj, kolikor igrajo 
svetovna prvenstva. Ugoto
vili bi, da je bila Kanada 
svetovni prvak 20, 24, 28, 
30. 31, 32, 34, 35, 37, 38, 
39, 48, 50, 51, 51, 52, 55, 58, 
59 in 61 — skupno 19-krat. 
Mimo tega so osvojili še 
6 srebrnih in 1 bronasto 
medaljo in le v zadnjih 
treh izdajah SP so ostali 
celo brez medalj. Kanad
čani so imeli doslej od 
vseh držav največ uspehov 
na svetovnih prvenstvih, 
zato jih zadnji neuspehi 
toliko bolj bolijo. O stra
hotni premoči Kanade na 
nekaterih SP govori na 
primer podatek o rekord
ni zmagi, ki so jo zabele
žili 1949 proti Danski — 
kar 47:9. Najtežji poraz pa 
so doživeli prav na zaci
njeni svetovnem prvenstvu

na Finskem — 0:8 proti 
ČSSR. Z vsemi nasprotni
ki iz A skupine imajo Ka
nadčani v zadnjih dvanaj
stih letih pozitivno bilan
co, razen s SZ, kjer je bi
lanca izenačena.

NAJMANJ MEDALJA
Po nekaj letih vodstva 

je reprezentančno moštvo 
sedaj prevzel pod svoje 
okrilje nekdanji profesio
nalec Jackie McLeod, ki 
je istočasno trener in igra
lec. McLeod je na SP 61 in 
62 igral za Kanado in bil 
v ekipi Trail Smokeaters, 
ki so 1961 prinesli zadnji 
naslov svetovnega prvaka 
fantom z javorovim li
stom.

Glede na letošnje rezul
tate, ki jih je izbrano mo
štvo doseglo na turnirju 
v Colorado Springsu in v 
prijateljskih srečanjih (SZ 
0:4, 6:8. 2:6, 6:1, 1:4, 2:6, 
Finska 10:4, Švedska 5:5, 
8:3, ČSSR 3:2, 3:3, 7:3, 1:5) 
računajo, di bi morala 
Kanada na tekmah v Ljub
ljani osvojiti eno od me
dalj, ( prav tako grozijo 
glavnim favoritom SP — 
SZ in ČSSR, da z njimi ne 
bo šale in da vodi pot do 
toliko zaželenega pokala 
samo preko zmage nad 
Kanado.

Zadnje tekme naše reprezentance 
na šalati so nam prinesle štiri po
raze (2 proti NDR — B in 2 proti 
Madžarski). Torej, pobrali smo le 
eno samo zmago! Nastane vpraša
nje, ali je naša reprezentanca v 
formi in, ali bo lahko osvojila pe
to mesto v B skupini na turnirju 
v Zagrebu. Zvezni kapetan inž. To
mič namreč meni, da bi bilo peto 
mesto kar lep uspeh za Jugosla
vijo.

Precej smo govorili o utrujeno
sti jugoslovanskih igralcev, kar naj 
bi zmanjšalo naše možnosti in že
lje na tekmah na Šalati. če ima
mo pred očmi poraz proti Madža
rom, je treba najprej vedeti, v 
kakšnem sestavu je nastopila Ju
goslavija proti tekmecu, ki ga bo 
-ponovno srečala na turnirju B 
skupine v Zagrebu. Jugoslavija je 
nastopila brez prve peterke: Rav
nika, I. Jana, Felca, Tišlerja in 
Smoleja I. Naše tehnično vodstvo, 
predvsem trener Bubnik so bili 
mnenja, da je bilo važnejše za te 
igralce počivati, kakor nastopati in 
doseči morebitno zmago. Seveda, 
zdaj je težko reči, ali je bila ta 
odločitev pravilna, kajti vedeti pa 
tudi moramo, da ni šlo pri tem 
srečanju le za preizkus naših re
prezentantov, temveč tudi za to, 
da se oddolžimo Madžarom za 
mnoge poraze in, da Jugoslavija 
kot celota preizkusi svoje moči v 
neposredni preizkušnji z Madžari, 
če nam bo koristil ta počitek kas
neje, ko bomo z njimi iz oči v oči 
na SP v Zagrebu, potem moramo 
biti tudi gledalci in ostali komen
tatorji brez pripomb.

Splošni vtis po dveh tekmah je 
bil, da smo tudi brez najboljših le 
nekoliko slabši od naših sosedov, 
čeprav so bili oni popolni. »Po

vsem tem lahko trdimo, da ne bo 
moglo biti »madžarskega komplek
sa« na SP v Zagrebu.

Pa nekaj besed o našem mlaj
šem napadu (Hiti, Beravs, Smo
lej II.). Ti so igrali zelo dobro, 
toda zdi se, da še niso v celoti 
spoznali, da tudi nosijo breme ve
like odgovornosti. Lahko pričaku
jemo in tega naj se zavedajo tudi 
ti igralci, da prav oni lahko od
ločijo o zmagi ali porazu.

No, še besedo o vratarju, o ka
terem je zdaj največ besed. V tem 
trenutku Jahko trdimo, da je šem
šedinovič' v najboljši formi, celo 
boljši od Galeta. Morda je bila 
prav ta boljša forma nova in od
ločilna spodbuda za Galeta, da bi 
napel vse sile v trenutku, ko bo 
Jugoslavija imela težko nalogo z 
nasprotniki in neposrednimi favo
riti za dobro uvrstitev. Zdi se, da 
je ta primerjava ob tej konkuren
ci prav primerna in za našega Ga
leta zelo koristna.

In če še povemo nekaj besed o 
ozračju, ki te dni vlada v glavnem 
mestu Hrvatske. Zadnjih pet te
kem si je ogledalo okoli 2000 gle
dalcev in trditev, da jih bo na 
tekmah SP vsaj še enkrat toliko, 
ustreza našim napovedim.

Tako kot v Ljubljani je tudi v 
Zagrebu »banda« vsa prepleskana 
z različnimi reklamami iz vseh 
koncev sveta. Organizatorji trdijo, 
da je reklamna služba prinesla 
znaten devizni priliv. •

Na zadnjih tekmah so preizkusili 
tudi »rolbo«. Prav tako pa so za
čeli že z montažo semaforja na 
severovzhodnem delu stadiona.

Pb vsem tem, kar te dni vidimo 
in doživljamo v Zagrebu, lahko 
trdimo na popoln uspeh svetovne
ga prvenstva B skupine.

Inž. Marjan Luxa: Kaj želite, prosim? Takoj bo 
vse urejeno! Tmiiikiiim IHll!!!tll!l!l!jHtlltl!ll{IHIIill!l!t)l!l!limi!t!!!tillHllllil!ll![lll!!ll!m!!ii!il!!il!!ill!HIIIIII!!!ll!il!  !llillll!tlliI1ilil!il!ilti!!l!l!l!!!!l!)llftllill!!i!!i(l!ii!lli!!!H!!!IHHim!l!f!iH!l!HilHI!IIIIH(!!!!i[IIIilll![ilHji|lt!|ifj|||iii(|

HOKEJSKE PALICE ZA VSAK^AK BZBELUJE — ELAM
M

Trener kanadske reprezentance Jackie McLeod: »Pri
pravljamo presenečenje!

BILTEN HOKEJ 66

Serija tiskovnih konferenc
Organizacijski komite Hokej 66 je v pre

teklem tednu organiziral celo vrsto tiskovnih 
konferenc. Najprej so predstavniki komiteja 
Hokej 66 odšli v Celovec, kjer so v prosto
rih jugoslovanskega generalnega konzulata 
sprejeli zastopnike koroškega tiska in radia. 
Predstavniki »sedme sile« je pozdraviP tudi 
jugoslovanski generalni konzul v Celovcu, 
Pirkovič. Zastopniki tiska so se zelo zani
mali za pogoje dela, za obisk tekmovanj, za 
vstopnice, za organizacijo tekmovanja in po
dobno.

Že naslednji dan je delegacija odšla v Beo-» 
grad. Tam so se najprej v zelo velikem šte
vilu zbrali tuji novinarji, ki so akreditiram 
v Jugoslaviji. Bili so navdušeni nad diapo
zitivi, ki so jim pričarali ambient Slovenije, 
nato pa so s podrobnimi vprašanji »oblegali« 
predstavnike komiteja Hobej 66. Po splošni 
oceni je ta tiskovna konferenca zelo uspela 
in dokazuje, kako veliko zanimanje vlada v 
svetu za to prireditev.

Takoj zatem je bila v organizaciji jugo
slovanskega športnega lista Šport še konfe
renca za zastopnike domačega tiska v Beo-

i

gradu. Tudi tu so predstavniki komiteja Ho
kej 66 skupa z novinarji do potankosti ob
ravnavali nekatere probleme, predvsem tiste, 
ki žulijo novinarje.

Prodanih 150.0G0 vstopnic
Vstopnice za posamezne tekme svetovnega 

prvenstva v hokeju na ledu gredo dobro v 
prodajo. Po oceni predstavnikov komiteja 
Hokej 66 je za zdaj prodanih okoli 150.000 
vstopnic za razne tekme. Pri Kompasu so 
povedali, da je v vseh njihovih poslovalni
cah veliko zanimanje, tako da uslužbenci 
komaj opravljajo posel. Pravijo, da prodajo 
približno 10.000 vstopnic dnevno.

Veliko zanimanje za ogled tekem je tudi 
izven Ljubljane. Za zdaj še ni znano, če 
bo železnici odobren znaten popust, čeprav 
je komite Hokej 66 že dolgo tega zaprosil 
za to ugodnost. Iz Beograda za zdaj še ni 
odgovora, medtem ko je ljubljansko železni
ško podjetje privolilo v 25-odstotni popust. 
Vsekakor pa je računati na velik obisk dija
kov iz raznih krajev Slovenije, ki si bodo 
ogledali predvsem dopoldanske tekme. Pri
šli bodo s posebnimi vlaki in avtobusi.

TV-in radio prenosi po vsem 
svetu

Iz PTT so sporočili, da je med TV in radio 
reporterji opaziti rekodno zanimanje. Zveze 
za te prenose so zahtevali reporterji iz Evro
pe, Azije, Amerike in Afrike. V nekaterih 
dneh bo za take želje potrebnih tudi nad 70 
zvez. z vsemi celinami sveta. PTT služba je 
tudi sporočila, da je v primerjavi s SPENT 
približno za 100 odstotkov povečala svoje 
zmogljivosti. Po beograjski konferenci ne- 
angažiranih držav, je to doslej največja ak 
cija za novinarje in PTT pri nas.

Prometniki v belem
V našem listu smo že pisali o prometnih 

ukrepih v Ljubljani v času svetovnega pr
venstva v hokeju na ledu. Danes lahko po
vemo še to, da bo promet urejevalo 160 
prometnikov. Oblečeni bodo v bele unifor
me, če bo le vreme to dopuščalo. V teh 
dneh bo veljala v Ljubljani tudi enotna ta
rifa za parkiranje, cena bo 500 dinarjev, 
vendar bo voznik s tem dobil pravico par
kiranja v Ljubljani za ves dan na katerem
koli parkirnem prostoru.

Obvestili so nas tudi, da bodo servisi za 
popravila avtomobilov ter varnostna cestna 
služba delovali ves dan in vso noč.

Izleti1 po vsej Jugoslaviji
V dneh prvenstva bo seveda tudi živalma 

turistična dejavnost. Za zdaj je v načrtu, da 
bodo turistične agencije samo za uradne go
ste: delegate, direktorij, tekmovalce, novinar
je in sodnike, opravile 22 izletov v 33 različ
nih krajev Jugoslavije.

I

BILTEN HOKEJ 66
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AFRIKA -
AMERIKA
AVSTRALIJA
AZIJA
EVROPA

■. : .-vi5 -ZM

OD TEDNA
1 p DRSANJE

TRONDHEIM — Na j 
svetovnem prvenstvu v j 
^u.rostnem drsanju za j 
5°nske je zmagala Lalen- 1 
tina Stenina (SZ) s 197.733 | 
točkami pred Song Soon 
Kirn (Severna Koreja) — 
198.233 in Kaiser (Nizo
zemska 199.217. Najhitrej
še na posameznih progah: 
500 m Jegorova (SZ) 46.9, 
1000 metrov Rastopčina 
(SZ) 1:35,9, 1500 metrov
Song Soon Kim (S. Kore
ja) 2:29,4, 3000 m Kaiser 
(Niz) 5:06,5.

H BOKS
CIUDAD MENICO — 

Svetovni prvak peresne 
kategorije, — Mehikanec 
Vincente Saldivar je tret
jič uspešno obranil svoj 
naslov. Tokrat je prema
gal s k. o. v drugi rundi 
Floyda Robersona (Gana)

P| KOŠARKA
RIM — Po 15. kolu ita

lijanskega prvenstva vodi 
Ignis (Varese) s 26 točka
mi pred Simmenthalom 
(Milono) 24 ter Petrarco 
(Padova) in - Candyjem 
(Bologna) po 20.

MOSKVA — Rezultati 
tekem pokala evropskih 
prvakov — moški Slavija: 
Simmenthal 82 : 59 in 

3 CSKA : AEK 81:48, žen- 
: ske Daugava : isla 58:49,
I Slavija : Slovan 65:51.

gj NOGOMET
BUDIMPEŠTA — V tek

movanju za pokal sejm- 
skih mest je Ujpest pre- 

‘ magal Koln s 4:0 in se 
uvrstil v četrtfinale. Prav- 
tako se je v četrtfinale 

.uvrstil tudi Dimfermline 
z neodločenim rezultatom 
0:0 proti Spartaku iz Br
na. V četrtfinalu je tudi 
Miinchen 1860 po uspehu 
proti Servette.

g| ROKOMET
STOCKIfOLM — V če

trtfinalni tekmi za pokal 
evropskih prvakov je dan
ski Aerhus premagal do
mači Rick s 24:18. ■

DO TEDNA

ŠERP HERBERGER 
0 NOGOMETNEM SP

Nekoliko ostareli bivši zvezni kapetan zahodnonemške nogometne zveze, 
Sepp Herberger, ki je popeljal svoje moštvo do presenetljivega uspeha na 
svetovnem prvenstvu 1954 in ki je oblikoval reprezentančno ekipo približno 
30 let, je še vedno v tesni povezanosti z nogometom, ne glede na to, da ni 
poklicno nikakor več vezan. Pazljivo spremlja dogodke na igriščih ZR Nem
čije in drugod in tudi še danes velja za enega najpomembnejših strokov
njakov. Nič čudnega ni, če si pri njem novinarji podajajo kljuko in žele 
predvsem njegovo mnenje pred letošnjim svetovnim prvenstvom. »Zvezni 
Sepp« kot so ga radi imenovali je dostopen in rad odgovarja. Zbrali smo 

nekaj njegovih misli iz nedavnih razgovorov.

SLABIH NI!
Na vprašanje o možnostih po

sameznih reprezentanc na SP v 
Angliji, je imel pripravljen na
slednji odgovor: »Od 6. januarja 
vsaka država ve s kom bo igrala na 
SP in lahko svoje končne priprave 
usmerja že tudi konkretno glede 
na nasprotnike. Za vse velja samo 
eno geslo — biti v pravem trenut
ku v polni formi. Zdi se mi, da 
pravih outsiderjev na tem SP sko
raj ne bof če upoštevamo dejstvo, 
da so predčasno izpadle tako do
bre reprezentance kot vicešampion 
ČSSR in še druge.«

Kako ocenjuje stanje in možno
sti po posameznih kvalifikacijskih 
skupinah? »Prva, to je skupina z 
Anglijo kot organizatorjem prven
stva daje domačinom, ki bodo vse
kakor tudi uspešno izkoristili 
prednost igranja na svetu iz nek
danjih dni. Angleži bodo v teh za 
njih tako ugodnih pogojih posku
šali dokazati, da so še vedno pri 
vrhu svetovnega nogometa. Urug
vaj igra prvo tekmo, morda že 
odločilno, prav proti gostitelju — 
Angliji. Menim da so Urugvajci 
najmanj enakovredni Angležem, 
vendar lahko slednji dobro izkori
stijo prednost domačega okolja. O 
Francozih le najboljše. Na SP so 
bili vedno neprijeten partner in če 
so zmagali v težki kvalifikacijski 
skupini že to govori o njihovi 
vrednosti.«

SKUPINA Z BRAZILIJO — .
NAJMOČNEJŠA

Herberger omenja, da je po nje
govem mnenju skupina v kateri 
igra svetovni prvak Brazilija naj
močnejša. »Tu lahko vsaka ekipa 
premaga vsako. Zelo cenim Bolga
re, ki so uspeli v zadnjem času 
pripraviti res zelo močho enajste
rico.-Portugalska je pravtako spo
sobna pripraviti presenečenja, saj 
razpolaga z odličnimi igralci. O 
Madžarih vemo, da so zelo dobri 
in da lahko dajo celo še več. 
Ostanejo torej še Brazilci — zopet 
bodo prišli z vrsto odličnih igral
cev, vendar ne vemo, če bodo ta
ko močni kot v preteklosti. Manj
ka jim režiser oziroma dirigent 

/igre kot je bil to na primer Didi. 
Pele je fenomenalen strelec, vloge 
dirigenta igre pa ne more uspešno 
opraviti.«

»Kaj naj rečem o četrti skupini? 
O Severni Koreji kaj malo vem, 
vendar se mi zdi, da je to moštvo 
slabše od ostalih treh. Po mojem 
okusu sta favorita te skupine SZ 
in Italija, ne glede na to, da so 
šibi Italijani po mojem leta 1962 
boljši. Seveda Čila ne bo smel nih
če podcenjevati, sicer bo prišlo do 
neprijetnih presenečenj.«

ZRN IMA MOŽNOSTI
Pri obravnavi druge skupine, z 

ZR Nemčijo, je Herberger seveda 
še bolj natančen. »Res je, da smo 
v zadnjih srečanjih premagali Ar
gentino in Španijo, vendar so bila 
to moštva, ki nimajo s sedanjimi

skoraj nič skupnega, če pogleda
mo posamezne nasprotnike, bi lah
ko takole strnili ugotovitve: Švica 
nam je bila vedno dovolj neprije
ten nasprotnik, čeprav imamo z 
njimi zelo pozitivno bilanco. Prav 
proti nam so namreč često za
igrali boljše kot proti drugim. 
Argentinci so bili v Čilu proti nam 
favorizirani, vendar smo jih z bolj
šo taktiko ukrotili, kar je imelo 
za posledico njihove nadaljnje ne
uspehe in izpad. Tega seveda niso 
pozabili in nam bodo želeli po
vrniti z obrestmi. Zmaga proti 
Nemčiji je njihova prva velika na
loga na SP! Španci igrajo razan- 
ten nogomet posebnega sloga. Re
prezentanco pomlajujejo in to z 
dovolj uspeha — glejte samo zma
go v pokalu evropskih narodov. 
Torej tudi Španci imajo možnost 
na eno od prvih dveh mest, ki vo
dijo v četrtfinale.«

Ko je bil po tem vprašan ali 
nima torej ZRN nobenih možnosti, 
da se uvrsti v nadaljnje tekmova
nje, pa je Herberger to odločno 
zanikal. »Verujem v to moštvo, 
ker poznam igralce, ki ga sestav
ljajo in vidim načrtne napore zvez
nega kapetana in trenerja Helmu
ta Schbna. Prepričan sem, da bo
do vsi reprezentanti v pravem tre
nutku v polni formi in da bodo 
svojo častno nalogo dobro opra
vili.«

Tako torej stari nogometni lisjak 
Herberger. Mnenja drugih znanih 
nogometnih strokovnjakov o SP 
bomo objavljali v nadaljnjih šte
vilkah našega lista.

tsuLuCupe.

Šport oprema 13 UBIJ ANA

Cena ping pong mize je 46.000 din + 12% zvez. davek 
Dobava: fco železniška postaja kupca

f PORTRETI ASOV

ZA ZAKOPANI IN INNSBRUCKOM ŠE OSLO

EERO
MANTVRANTA

(FINSKA)
Nosilec vrste medalj z 

olimpijskih iger in svetov
nih prvenstev Finec Eero 
Mantyranta si je pridobil 
pravico do nekaj vzdev
kov: smehljajoči, skriv
nostni, premeteni, še vsa
ko leto se je danes naj
boljši smučarski tekač na 
svetu nasploh poigraval z 
nasprttniki in strokovnja
ki. Pred velikimi priredit
vami je dajal videz nepri
pravljenosti, potem pa je 
v pravem trenutku poka
zal svoje sposobnosti in 
odnašal medalje takrat, 
ko so to pričakovali ali 
pa tudi ne.

28-letni uslužbenec carin
ske službe v Pellu (precej 
daleč na severu leži to 
majhno mesto) je tudi po
klicno napravil solidno ka
riero. Najprej je bil kme
tovalec, potem je zašel h 
graničarjem in pristal pri 
carini, kjer je dosegel s 
svojimi sposobnostmi in 
pa po zaslugi velikih špor
tnih uspehov že razmero
ma visok položaj.

V mednarodni areni so 
ljubitelji smučanja Ecra 
zaznali na olimpijskih 
igrah v Squaw VaIIeyu, 
kjer je bi! član zmagovite 
finske štafete, ni pa nasto
pil v posameznih panogah. 
Na svetovnem prvenstvu v 
Zakopanem leta 1962 ni ve- 
Ijal za favorita in je nje
gov uspeh na 30 km, kjer 
si je priboril zlato meda
ljo, pomenil tedaj precejš
nje presenečenje. Razen

tega je hil tudi član sre
brne finske štafete, na 15 
km pa je bil peti. Z na
slovom svetovnega prvaka 
v žepu pa je že pomenil 
stalno postavko v finskem 
smučanju in tudi drugod 
so pričeli z njim resno ra
čunati, Olimpijska tekmo
vanja 1964 v Seefeldu pri 
Innsbrucku so mu prine
sla doslej najveeje zmago
slavje. Izkazal se je kot 
najmočnejši na obeh kraj
ših progah, mimo tega pa 
je dobil srebrno medaljo 
kot član finske štafete, le 
na 50 km je bil z devetim 
mestom nekoliko slabši.

Lansko sezono je zopet 
nekako »prespal«, čeprav 
le na videz, kar je ponov
no — vsaj deloma — uspa
valo strokovnjake in tudi 
nasprotnike. Sicer pa so 
ga sedaj že toliko poznali, 
da so ga kljub temu šteli 
za enega najbolj »vročih«
favoritov za letošnje sve
tovno prvenstvo v Oslu. Že 
v prvem nastopu je doka
zal, da niso pretirana pri
čakovanja Fincev, ki v 
njem vidijo trenutnega 
svetovnega smučarskega 
kralja kot naslednika od- 
stopivših Hakulinena in 
lernberga. . Premočna zma
ga na 39 km pa je bila 
morda le začetek. V tre
nutku ko boste dobili te 
vrstice pred oči, ima Eero 
morda že drugo medaljo 
v lasti, ker je bil v nede
ljo na sporedu še tek na 
15 km.

PORTRETI ASOV
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I Švici

Nogometna reprezentanca z rdečimi majicami z belim kri
žem je stalni gost svetovnih nogometnih prvenstev. Samo pr
vega se niso udeležili, na vseh ostalih z izjemo prvenstva 
1958 bili tudi v finalnem delu tekmovanja, se pravi da jim 
je to uspelo doslej nič manj kot šestkrat (v tej smeri je bila 
uspešnejša le Brazilija z 8 udeležbami).

Uspehi Švice na posameznih prvenstvih so bili tore'j na
slednji- 1930 se ni udeležila prvenstva, 1934 je po uspehu v 
kvalifikacijah (žrtev je bila Jugoslavija) uspešno preskočila 
tudi prvo kolo in v četrtfinalu izgubila proti drugouvrščeni 
CSR — torej delitev 5. do 8. mesta, 1938 — uspeh v kvali
fikacijah, izločitev Nemčije v osmini finala, v četrtfinalu iz
padanje proti drugouvrščeni Madžarski, torej delitev 5. do 
8. mesta, 1950 — uspeh v kvalifikacijah, neuspeh v predtek
movanju (poraz tudi proti Jugoslaviji), 1954 — brez kvalifi
kacij, ker je bila prireditelj, v predtekmovanju se je s po
močjo dodatnega srečanja uvrštila v četrtfinale, kjer je iz
gubila proti tretjeuvrščeni Avstriji, 1958 — izpade v kvalifi
kacijah, 1962 — po enakovredni borbi y kvalifikacijah izloči 
švedsko, v predtekmovanju izpade.

TOKRAT ZOPET LAHKE KVALIFIKACIJE

Švicarski nogomet je moral imeti pri kvalifikacijah ob 
svoji razmeroma slabi kakovosti res srečo z uvrstitvijo v sku
pino z Albanijo, Irsko in Nizozemsko, da se je končno uve
ljavil \ zaključno tekmovanje, kar mu v večini ostalih sku
pin vsekakor ne bi uspelo. Švica je dosegla v kvalifikacijah 
naslednje rezultate: Irska 0:1 in 2:1, Albanija 2:0 in 1:0, Ni
zozemska 0:0 in 2:1.

Švica je torej udeleženec končnega tekmovanja, čeprav 
ne sodi najbrž niti med 15 najboljših evropskih reprezentanc, 
nedvomno pa je slabša od ČSSR, Avstrije, Jugoslavije, NDR, 
švedske, Belgije, Poljske in še kake reprezentance, ki se ni 
uvrstila v končno tekmovanje.

Osnova kakovosti v švicarskem nogometu je nekaj več 
kot 1000 klubov s približno 80.000 igralci. Najboljši nogome
taši sicer niso stoodstotni profesionalci, večina jih je celo 
zaposlenih, vendar so s klubi vezani s pogodbami, ki omo
gočajo redne prejemke. Barve državnega dresa: rdeča majica 
z belim križem, bele hlačke, bele dokolenke z rdeče — be
limi pasovi.

POD FONIJEVO TAKTIRKO

Tehnični direktor švicarske nogometne reprezentance je 
znani italijanski strokovnjak dr. Foni, prej znani italijanski 
reprezentant, pozneje pa trener in vodja italijanske reprezen
tance.

Za zdaj lahko predvidevamo naslednjo standardno posta
vo Švice: vratar Charly Elsener (Lausanne) — 32 let, 37 te
kem za reprezentanco, hranilca Andre Grobety (Lausanne) — 
32 let, 37 tekem, Hansruedi Fuhrer (Young Boys) — 29 let, 
3 tekme, krilci Werner Leimgruber (Ziirich) — 32 let, 6 te
kem, Heinz Scheiter (La isanne) — 31 let, 40 tekem, 184 cm. 
Bani (Ziirich) — 30 let, 4 tekme, napadalci Toni Allemann 
(Numberg) — 28 let, 26 tekem, Karl Odermatt (Basel) — 
24 let, 4 tekme, Robert Hosp (Lausanne) — 27 let, 10 tekem, 
Jakob Kuhn (Ziirich) — 23 let, 13 tekem, Jean Claude Schin- 
delholz (Servette) — 26 let, 9 tekem.

Kot rezerve računajo na vratarja Prosperija (Lugano), 
ibrambne igralce Stierlija (Ziirich), Taechello (Lausanne) in 
Diirra (Lausanne) ter napadalce KUnzlija (Ziirich), Wutricha 
(Young Boys), Griiniga (Voung Boys) in Blattlerja (Gras- 
ahoonersl.

MOŽNOSTI ENAKE NIČ

žreb je razporedil švicarsko reprezentanco v skupino s 
ZR Nemčijo, Španijo in Argentino. Ne glede na to, da ne
kateri menijo, da je v tej skupini zbrano najmanj kvalitete 
med 16 udeleženci končnega tekmovanja za osmo svetovno 
prvenstvo, nima Švica skoraj nobenih možnosti, da se otrese 
žactejega mesta.

To stanje pa pomeni za to moštvo lahko samo vzpodbu
do in mnogo manjše breme odgovornosti kot, če bi imela 
vsaj nekaj stvarnih možnosti za uvrstitev v nadaljnje tekmo
vanje. Napovedovalci rezultatov računajo s tremi porazi Švi
ce, morda bo sicer kako točko osvojila, toda že uvrstitev na 
tretje mesto, ki še ne oomeni nadaljnjega tekmovanja, bi 
bilo velik in nepričakovan uspeh, medtem ko pa bi uvrstitev 
v četrtfinale pomenila eno največjih presenečenj bodočega 
svetovnega prvenstva v Angliji.

3
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Dvorana, v kateri bo svetovno prvenstvo, je že skoraj povsem pripravljena 
'— V ponedeljek popoldne bcrijp preizkusili južno montažno tribuno s po
skusno obremenitvijo — Hotela »Maks Perc« in »Tabor« za tekmovalce, ki 
bodo nastopali v Ljubljani — Za razvedrilo bodo tekmovalci lahko uporab
ljali telovadnico TVD Partizan-Tabor in prostore Visoke šole za telesno kul
turo — V ponedeljek popoldne led na drsališčih v dvorani in pred dvorano

nost gledalcev popolnoma po
skrbljeno.

Posebna komisija je skupaj 
s komisijo za vstopnice pre 
verila dohode do sedišč in 
stojišč, tako da v nobenem 
primeru ne bo moglo pr;ti 
do pomote ali celo zmede

Pripravljamo tudi posebno 
karto dvorane, na kateri bo 
do označeni dohodi in če bo 
do gledaicj upoštevali ta na 
vodila, tudi ob največjem na 
valu ne bo težav

bo dnevno 6000 kalorij. Vo iji 
vsake ekipe bo skupaj s 
spremljevalcem lahko vsak 
dan zvečer naročil preorano 
za naslednji dan po želj:.

— Kako boste poskrbeli z„ 
počitek tekmovalcev?

— V prostem času bodo 
tekmovalci lahko uporabljati 
telovadnico TVD Tabor, pro
store Visoke šole za telesno 
kulturo z zimskim kopali
ščem in šeststezno kegljišče

v ponedeljek pojavil led na 
plošči.

Res ie, da je do začetka 
svetovnega prvenstva sarrv-' še 
deset dni, vendar kažejo pri
prave. da se organizatorji za 
č-etva prav nič ne botre, sa, 
se priprave odvijajo po na 
Črtu in 3. marca, ko bo slo 
vesna otvoritev svetovnega 
prvenstva, bo vse na svojem 
mestu.

ŠAHOVSKI KOMENTAR
-* : _____~ -------------- r.-- ------ ----- ------

RAZMIŠLJANJA

■ ponedeljek popoldne pa bodo 
spet vključili stroje in na zu
nanjem drsališču se bo kma
lu pojavila ledena ploskev. 
Inž. žaro Kerševan nam je 
dejal da morajo urediti ie 
še priključek vode in da bo 
tudi to do ponedeljka popol
dne urejeno.
Razumljivo je vse pripravlje
no tudi za pogon drsališča v 
dvoran^ in tudi tam se bo že

Komaj deset dni je še osta
lo do začetka svetovnega pr
venstva v hokeju na ledu. 
Razumljivo, da imajo orga
nizatorji polne roke dela z 
zaključnimi pripravami in P°' 
sebno komisija za ureditev 
dvorane je opravila veliko de
lo. V krajšem razgovoru nam 
je predsednik komisije Vik- 
otr Polak povedal nekaj o 
zaključnih pripravah.

— Dvorana, v kateri smo 
preuredili tribune, napravili 
dodatne prostore za RTV 
službo, prehrano, pošto ter 
ostale funkcionalne potrebe, 
je v glavnem pripravljena. 
Pripravljeno je tudi vse za 
ogrevanje in zračenje dvora
ne, montiranj so novi LIN
DE stroji, TV stolp za dvo
rano in prostori v muzeju 
NOB. Čakamo le še dodatno 
razsvetljavo dvorane hi na 
ureditev razsvetljave na zuna
njem drsališču.

Obenem z urejanjem dvo
rane pa pripravljamo tudi 
službene legitimacije, obleke, 
vratarske, rediteljske in bilje- 
terske službe, tehnično dežur- 

' no službo ipd.
V ponedeljek popoldne 'Jo 

mo preizkusili južno montaž
no tribuno s poskusno obre
menitvijo, tako da bo za var-

Komisija za 
skrb o ekipah

Komisijo za skrb o ekipah 
vodi Avgust Likovnik. O za
ključnih pripravah nam je tov. 
Likovnik takole pripovedoval:

— Vsako ekipo bo takoj ob 
prihodu v Jugoslavijo na le
tališču oziroma na obmejni 
železniški postaji sprejel član 
ali pooblaščen predstavnik 
organizacijskega kom teja in 
poseben spremljevalec, ki ba 
spremljal ekipo ves čas biva
nja v Jugoslaviji.

— Kje bodo nastanjene eki
pe, ki bodo nastopale v Ljub
ljani? /

Igralci Finske, NDR, Šved
ske in SZ bodo nastanjene v 
hotelu »Maksa Perca«. Ekipe 
CSSR, Kanade, Poljske in 
ZDA pa v hotelu Tabor. Ker 
bodo zadnji dan prvenstva, 
t. j. 13. marca prišle v Ljub
ljano tudi vse ekipe z Jesenic 
in Zagreba, t. j. 250 ljudi, bo
do le-tj nastanjeni v Gradbe
nem centru.

— Kako pa je s prehrano 
ekip?

— Tekmovalci se bodo hra
nili tam, kjer bod ostanov-rli 
Kalorična vrednost prehtane

v Domu Maksa Perca. V oueh 
hotelih bodo tekmovalci lah
ko igralj namizni tenis in dru
ge igre ter gledali televizijski 
spored. Hokejisti si bodo lah 
ko ogledali tudi kulturno-la- 
bavne prireditve, ki bodo na 
sporedu v času svetovnega pr 
venstva.

V času prvenstva bodo ime
le ekipe dva prosta dneva 
Pod vodstvom turističnih vo 
dičev si bodo prvi dan ogle 
dali zanimivosti Ljubljane, 
drugi prosti dan pa bomo za 
ekipe organizirali izlet v Po 
stojno, če bo lepo vreme pa 
tudi v Portorož oziroma na 
Bled in Zelenico.

V ponedeljek 
popoldne ledena 
plošča na drsali
šču pred dvorano

V ponedeljek popoldne se 
bodo Ljubljančani lahko pre 
pričali, da so vse naprave, ki 
so jih v zadnjem času napra
vili za pogon drsališč, po
polnoma v redu. V petek po
poldne so namreč prvič pre 
izkusili nove stroje in stro
kovnjaki so se prepričali, da 
je z montažo vse v redu. V

OB SHOPŠČENI
Gradivo za včerajšnjo redno 

skupščino šahovske zveze Sloveni
je smo dobili vnaprej. Ko obra
čaš stran za stranjo, ugotoviš 
marsikaj zanimivega. Od golili po
datkov do problematike. Marsi
kdo na primer ne ve, da imamo 
poleg dveh velemojstrov (Parma 
in Pirc) in dveh mednarodnih 
mojstrov (Puc in inž. Vidmar) 
še osem mojstrov (prof. Gabrov
šek, Gerihek, Kržišnik, Lešnik, 
Longer, Planinc, Prefinfalk in dr. 
Vogelnik) pa tudi 18 mojstrskih 
kandidatov (»najmla jša« Bratko 
in Stupica sta si ta naslov pribo
rila na pravkar zaključenem pr
venstvu Ljubljane!), 83 prvokate
gornikov in 201 drugokategornika 
. . . Seveda je med mojstri vseh 
treh kategorij več malo ali nič 
več aktivnih, kar položaj precej 
spremeni.

Pri ženskah je stanje še bolj kri
tično: ena sama mojstrica
(Cvenkl), pa štiri kandidatke 
(Lji!jak, Piebcrl, Pongrac in Švar- 
cer) in potem vsega skupaj samo 
šc 36 drugih šahistk, tp je vse. 
In če pogledamo potem podatke 
o registriranih enotah, jih je bilo 
konec leta 1964 zapisanih 138 s 
pripombo, da jih je v resnici ver
jetno mani . . . Nič kaj prijetna 
podoba, še sreča, da je to. po
časno osipanje članstva in orga
nizacij na tiste najzvestejše rezul
tat drugih nečlanskih činiteljev. 
Kajti število tistih, ki igrajo šah, 
od pionirjev naprej, je neprimer
no večje, gre v deset in desetti- 
soče. Te meje pa šahovska organi
zacija iz raznih razlogov nikoli ni 
znala najbolj uspešno prestopiti.

Isto^ je s prireditvami. Gledamo 
tisto, kar je bilo narejenega za 
leto 1966. S formalnega stališča 
in v skladu z razpoložljivimi (ura- 
ddnimi!) sredstvi je zadeva popol
noma v redu. Več se tudi ni dalo. 
Toda nič kaj spodbudna ni ugoto^ 
vite v, da se program kar naprej 
ponavlja, da je toliko in toliko 
prireditev zgolj obvezna vmesna 
stopnička v okviru zveznega tek
movalnega programa, potem pa 
samo še republiška brzopotezna 
prvenstva, zaključni turnir sindi
kalnih ekip in kot najprisrčnejša 
prireditev — pionirji in mladina 
za svoj dan, dan mladosti. In pi
ka. Še Vidmarjev memorial, ki ga 
iz leta v leto brezuspešno rojeva
mo, je letos nekam sramežljivo 
zapisan na zadnjem mestu in pro
gramiran za zadnji mesec, če bo
do sredstva. Teh pa, po -sedanjem 
tempu zbiranja sodeč, tudi ne bo. 
Doslej je namreč v tem skladu pi
člih 212.000 starih dinarjev!

Naj mi tovariši od zveze opro
stijo, toda zdi se mi, da ni tiste 
aktivnosti narediti še kaj več. Po
vezava s turističnimi in gostinski
mi organizacijami je nekoč omo
gočila slovenskemu šahu, da je 
sprejel in izpeljal nekaj velikih 
prireditev, jugoslovanskega in 
mednarodnega ranga. Zakaj zmore 
to Vrnjačka banja vsako leto po 
večkrat, tu, kjer smo takte reči za
čeli, pa nenadoma ne gre več. Ce- 
I9 to smo že skoraj pozabili, kdaj 
je bila v Sloveniji zadnja priredi
tev na zvezni ravni. Nekam smo 
se zaprli v svoje ozke meje. To pa 
je tudi v šahu narobe.

Franček BRGLEZ

ŠPORTNI ZDRAVNIK SVETUJE

KAJENJE ZELO 
ŠKODLJIVO 

ŠPORTNIKOM
dr. ALOJZIJ SEF

Kajenje je pri dorašča- 
joči mladini pojav, ki ga 
danes obravnavamo tako 
v šoli kot doma in v šport
nih društvih- To zlo se žal 
vse bolj širi med mladino, 
vedno več je mlajših ka
dilcev, celo kadilcev med 
otroki.

Kajenje kot problem je 
področje, ki ga zelo težko 
razumejo mladi in stari. 
Vsakdo sebe in pri tem 
tudi druge opravičuje, češ 
da mu kajenje ne škoduje 
in pri tem zavestno ali ne
zavestno zadošča svojim 
nagonom po tobaku ozi
roma vedno bolj strastni 
navadi in kmalu je rajši 
lačen kot brez cigarete.,

Tobak je sredstvo za 
najbolj razširjeno uživanje 
na svetu in ker nikotin v 
vsaki obliki tobačnih iz
delkov deluje toksično, je 
to eden močnejših strupov

med nasladili. Tobak po
vzroča določene dražljaje, 
ki jih kadilec sprejema na 
jeziku in v ustni votlini, 
kjer se nikotin pa tudi 
druge škodljive tobakove 
primesi topijo in razredči
jo v slini. Ta občutek po
vzroča neko ugodje le pri 
dolgoletnih kadilcih, mlaj- 

• a ga prenašajo z odpo
rom- Toda premagati ta 
odpor je najmanj, če lah
ko s tem mlad kadilec mi
sli, da je že »pravi« moški 
ali »zrela« ženska.

Ker v začetku bolj, po
zneje pa manj cigareta 
omamlja, je lahko ugoto
viti, da kajenje vpliva na 
možgane in živčevje. To 
je tudi najbolj nevarno 
delovanje nikotina, nam
reč njegov toksičen vpliv 
na centralni živčni sistem 
človeka- Vse snovi, ki de
lujejo omamljujoče, torej 
euforično na možgane in 
živce, kaj kmalu lahko po

stanejo navada. Navada 
po kajenju sicer ni tako 
velika, kot pri uživanju 
morfija, opija, kokaina ali 
hašiša, toda skoraj taka 
kot pri etilizmu-alkoholi- 
carjih.

Pri navajanju k redne
mu kajenju je pomembno, 
da kadilec teži k vedno 
večji dnevni dozi in tako 
naglo veča in pospeši 
škodljiv vpliv na organi
zem. Ko kadilec prekorači 
mejo tolerance,, se naen
krat ali postopoma poka
žejo znaki zastrupljanja, 
ki so telesni kot duševni. 
Posebno hitro se z nikoti
nom zastruplja mlad ra
stoči organizem, če je ak
tivnejši ter tako fizično 
kot psihično bolj obreme
njen, posebno v dobi šo
lanja ali pri udejstvovanju 
v športu.

Znanstveno je dokazano, 
da se posledice kajenja iz 
mladosti tudi pri odraslih

solidno živečih ljudeh, ko 
prenehajo kaditi, popravi
jo šele čez deset let živ
ljenja- Davek mladostne 
neumnosti torej ni samo 
velik, ampak je tudi zelo 
dolgotrajen. Vemo namreč 
tudi, da je velik odstotek 
raka na pljučih posledica 
kajenja v mladih letih.

Nikotin v kratkem času 
lahko načne srce in ožilje, 
razen dihal in živčevja, 
kar je seveda v medseboj
ni zvezi. Pri ženskah je 
toksično delovanje osredo
točeno še na jajčnike in 
maternico oziroma njiho
vo funkcijo, tako važno za 
materinsko nalogo in 
zdravje vsega ženskega or
ganizma. Vpliv nikotina na 
živčevje ie posebno močan 
pri doraščajoči mladini, 
ker ta strup za mladi or
ganizem povzroča pešanje 
rastnih in razvojnih poten
cialov ter njihovih regu- 
latomih mehanizmov. Pri 
tem je prizadeto pose
bej samoupravno-vegeta
tivno živčevje ter žleze z 
notranjim izločanjem in 
njihova medsebojna regu
lacija-

V znanstveno-raziskoval- 
nih delih pri reševanju te
ga širokega problema 
športne mladine so ameri
ški športni fiziologi in šol
ski zdravniki ugotovili ob
čuten zastoj v rasti dija- 
kov-kadilcev. V treh letih

je rast »ostala pri prilož
nostnih kadilcih za 8.9%- 
Pri rednih kadilcih iste 
starosti pa kar za 19.40 
odstotka. Zelo pomembne 
so tudi ugotovitve pri 
športnemu udejstvovanju, 
saj so pri priložnostnih 
kadilcih za 18-9 odstotka, 
pri rednih kadilcih pa za 
42.1 odstotka slabši rezul, 
tati kakor pri sovrstnikih 
nekadilicih med 16 in 20 
letom starosti- To pa ni 

•etra, saj so pri 
istih fantih in dekletih 
ugotovili, da je vitalna ka
paciteta — pljučna pro
stornina v treh letih pri 
priložnostnih kadilcih za 
28%, pri rednih kadilcih 
pa,celo za 43.7% manj ka
kor pri nekadilcih. Tudi 
šolski uspehi pri kadilcih 
so za 26 odstotkov slabši. 
Ce pomislimo, da je da
nes v svetu pri 15-letnih že 
več kot 16 odstotkov, pri 
17-letnih pa kar za 39 od
stotkov rednih .kadilcev in 
Pidi pri nas ni dosti bo
lje, se ob tem lahko zami
slimo.

Z vso strogostjo in 
športno disciplino mora
mo zajeti ne več novi val 
kadilcev pri vseh športnih 
panogah. Bolj moramo 
popularizirati vzorne 
športnike, kot je Miro Ce
rar, ki v svojem strogem 
rožimu športnega življenja 
ne pozna cigarete.

REZERVIRANO 
ZA BRALCE

PREVEČ ZAHTEVATE
Vljudno vas prosim, d£ 

mj v vašem časopisu na
pišete pravila igre odboj
ke in rokometa. Obenem 
vas tudi prosim, da mi na
rišete igrišče z vsemi po
datki in merami. Te po
datke rabim zelo nujno, 
zato vas prosim, da mi 
čim prej odgovorite.

Dušan Drobež, Ježa 5,
Črnuče Ljubljana.

V naši rubriki ne more
mo odgovoriti na tako ob
širno vprašanje. Se manj 
vam lahko ustrežemo z na
črtom igrišč za odbojko 
in rokomet. Svetujemo pa 
vam, da kupite »Mali 
športni leksikon«, kj velja 
12 Ndin in ga lahko dobi
te v naši upravi, ki trenut
no dela v Muzeju NOB, 
sicer pa v Hali Tivoli. V 
tem leksikonu boste našli 
vse podatke, ki vas zani
majo, razen tega so v le
ksikonu opisane tudi dru
ge športne panoge z vsemi 
podrobnimi načrti za igri
šča in pravila igre.
KJE JE MIHA ZUPAN

ČIČ?
Zanima me in upam, da 

mi boste tudi odgovorili, 
zakaj letos ne nastopa v 
hokejski repreezntanci Ju
goslavije Miha Zupančič. 
Po kvaliteti je to eden naj
boljših igralcev pri nas — 
oster in duhovit ter dober 
realizator. Prav takšen 
igralec bo po mojem mne
nju močno manjkal naši 
reprezentanci v borbi za 
prvo mesto v B skupini, 
za kar ima letos lepo pri
ložnost. Miha Zupančič je 
rezervni nogometni vratar 
ANK Olimpije. Videl sem 
ga na delu na ledu in med 
vrati pri nogometu. Zdi se 
mi neumestno in nespa
metno s športne plati, da 
se je posvetil nogometu, 
za katerega še zdaleč ni
ma toliko nadarjenosti, 
kot jo ima za hokej. Hkra
ti s tem pa je to velik 
handycap za našo hokej
sko reprezentanco.

Frik Dohrajc, Celje, 
Vodnikova 13.

Najprej pojasnilo zakaj 
Miha Zupančič ne igra v 
državni hokejski reprezen
tanci. Miha ima z ANK 
Olimpijo pogodbo in je ve
zan na obveznosti do klu
ba. če bi igral hokej, bi 
se s tem izpostavljal ne
varnosti poškodb, če bi 
bil poškodovan, seveda ne 
bi mogel izpolnjevati po
gojev pri ANK Olimpiji. 
Vedeti morate tudi to, da 
si lahko vsak športnik iz
bere športno panogo, v ka
teri se želi udejstvovati-

ŽIČNICA

ZELENICA
LJUBELJ 

1081 m — 1544 m 
vozi vsak dan

Žičnica »ZELENICA« je samo 
50 kilometrov oddaljena od 
Ljubljane.
Na Zelenici so urejena smu
čišča za začetnike in izkušene 
smučarje. — Izposojevalnica 
športne opreme. — Bifeja pri 
spodnji in srednji postaj' žič
nice redno obratujeta.
Po smučanju vas vabimo na 
okrepčilo v restavracijo »LJU
BELJ« na Ljubelju.
KOMPAS vas vabi na obisk 
Zelenice. Iz Ljubljane organi
zira izlete na Ljnbelj poslo
valnica Kompasa na Titovi 12.
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SLOVENSKI ZVEZNI LIGAŠ1 PRED STARTOM

SAMO $E 14 DNI 
DO PRVENSTVA

V Mariboru za zdaj še ne dajejo prognoz — Pečatni prstan za jubilanta Vabiča- 
Želja, da bi branil v prvi zvezni ligi se mu še ni izpolnila — Jovanovič in Breznik 
na poti v Zah. Nemčijo — Kljub porazu v Mariboru je trener Elsner zadovoljen
— Kmalu se bosta iz JLA vrnila Mladenovič in Jalševec, odšel pa bo Kulenovič
— Leto dni počitka za Moreta — Pri Slovanu še vedno dva trenerja Lazi in Kamel
— Novi igralci bodo te dni podpisovali pogodbe

NOGOMETAŠI 
SLOVANA PRED 
ZAČETKOM SEZONE

SLOVAN
PRIPRAVLJENIH 
JE 22 IGRALCEV

Štiri do petkrat na teden 
se zbirajo nogometaši Slova
na na pomožnem igrišču na 
Kodeljevem. Začetek nogo
metnega prvenstva se nam
reč vedno bolj bliža in po
ložaj na lestvici neprestano 
Opominja tako igralce kot tu
di vodstvo kluba. Le resno in 
trdo delo lahko pripelje mo
štvo Slovana iz malo zavida
nja vrednega položaja na lest
vici.

Za zdaj so še vsi optimisti. 
Tako se človek lahko prepri
ča, če obišče trenig nogome
tašev Slovana na Kodeljevem.

Trener Lazi, ki je pred 
kratkim prevzel trening nogo
metašev Slovana, je zdaj že 
nekoliko spoznal razmere, v 
katerih dela, obenem pa že 
uveljavlja svoj način dela. 
Prijateljske tekme, ki so že 
bile na sporedu in ki še bo
do do začetka prvenstva, bo
do merilo novemu trenerju za 
sestavo moštva, ki bo nasto
pilo na prvih tekmah.

Ker so bili igralci Slovana 
kondicijsko dokaj slabo pri
pravljeni, se je tehnično vod
stvo odločilo, da bo trenerja 
Komela, ki je vodil kondicij
ske priprave na začetku spo
mladanskih priprav, obdržalo 
tudi vnaprej. Tako trener Ko
mel Vodi zdaj kondicijske pri
prave enkrat na teden in so 
tako nogometaši kot tehnično 
vodstvo s takšnim načinom 
dela zelo zadovoljni.

Nogometaši Slovana so do
slej odigrali že več prijatelj
skih tekem. Najprej je bila 
na sporedu tekma med A in 
B moštvom, nato so igralci 
Slovana premagali Litijo, iz
gubili s kombiniranim mo
štvom Olimpije 1:2 ter z Ma
riborom 0:4. V sredo popol
dan je v' Ljubljani gostovalo 
moštvo Triglava, rezultat te
ga srečanja pa je bil 2:2. Teh
nično vodstvo Slovana je s 
tekmami zadovoljno in kaže, 
da bo start v novo sezono 
uspešnejši kot je bil v jesen
skem delu prvenstva.

Do začetka prvenstva bo 
Slovan igral še z Olimpijo, s 
Kladivarjem in še z enim na
sprotnikom, ki pa še ni znan.

VEČ NOVIH IGRALCEV
Poročali smo že, da je pri 

Slovanu več novih igralcev na 
preizkušnji. V zadnjih dneh 
pa se je tehnično vodstvo že 
odločilo in te dni bodo pod
pisali pogodbe. Novi igralci 
so Muharemovič (prej Doboj), 
ki se je izkazal posebno v ne
deljo v srečanju z Mariborom. 
To je obrambni igralec, ki bo 
podpisal pogodbo te dni. Tudi 
Filipovič (prej Aluminij) bo 
te dni podpisal pogodbo. To 
Je kvalitetni igralec, ki igra 
na mestu srednjega krilca. — 
Pogodbe b»do podpisali še 
Lazovič (prej čačak), obram
bni igralec ter Tomič (prej 
Svoboda, Ljubljana).

Za spomladanski del bo to
rej na voljo 22 igralcev, ki 
so, razen Vaupetiča, vsi zdra
vi. Le Vaupetič ima poškodo
van gleženj še od jeseni. Red
no trenirata tudi Rojina in 
Škraba, ki se nekaj časa ni
sta udeleževala treningov.

Pred kratkim so začeli s 
treningom tudi mladinci. Vo
di jih bivši trener prvega mo
štva Janez Pišek. Pri Slova
nu so osnovali posebno teh
nično komisijo, ki bo skrbe
la za načrtnejše delo z mla
dimi nogometaši.

HOČEVAR TRENIRA 
MLADENOVIČA V ZADRU

V okviru priprav za bliž
njo sezono so nogometaši v 
četrtek gostovali v Mariboru. 
Težave s poškodovanimi igral
ci so tudi tokrat prispevale 
svoje in so zato morali na
stopiti nekateri mlajši igral
ci. Po tekmi nam je trener 
Branko Elsner takole ocenil 
nastop v Mariboru:

— Priznati moram, da je 
Maribor zasluženo zmagal. 
Bil je boljši nasprotnik, kljub 
temu pa z igro svojega mošt
va nisem bil nezadovoljen. 
To velja predvsem za prvi 
del, ko so igralci Olimpije 
pokazali nekaj lepih in hi
trih akcij.
• Zdaj je čas za uigrava- 

nje moštva. Kako napreduje
te s tem?

— Tekmo smo igrali po 
dolgotrajnem in napornem 
obdobju in v igri še nismo 
videli prave svežine. Ker smo 
na to računali in ker na to ra
čunamo še nekaj dni nam 
rezultat ne vzbuja strahu. 
Upam pa da bo na tekmi z 
Rijeko že bolje, do začetka 

-prvenstva pa moštvo tako 
mora biti pripravljeno. Mis
lim, da bomo načrt priprav 
kljub poškodbam izpolnili.
• Kako je s poškodova

nimi igralci?
— Danes je težko reči, ka

teri igralci bodo prišli v po
štev za nastop na prvih tek
mah. Čeprav Arslanagič in 
Sombolac trenirata je še ved
no vprašanje, če bosta spo
sobna za igro že do prvih 
tekem za točke. Mislim, da 
bi nam lahko pomagala le 
sreča,...
• Kaj pa ostali?
Kokot' bo pripravljen saj 

redno trenira. Bolečine v glež

nju so bile posledice vreme
na in starih poškodb. Vsi osta
li igralci pa so zdravi.
• Kmalu računate na okre

pitve igralcev, ki se bodo 
vrnili iiz JLA?

— Konec meseca se bo vr
nil iz- JLA Mladenovič. Zara
di poškodb bomo nanj seve
da resno računali. Prav zara
di tega je te dni odpotoval 
v Zadar naš trener Hočevar, 
ki bo z njim treniral 10 dni 
in upamo, da bo to pomaga-

• Kaj pa mlajši igralci?
— V Mariboru smo imeli 

priložnost preiskusiti tudi 
mlajše igralce. Goleč je po
kazal, da v perspektivi nanj 
lahko računamo.
9 Kaj pa zaključni del 

priprav?
— Na sporedu imamo še 

več tekem in upam, da bo
mo na zadnjih že nastopili 
z moštvom, ki bo nastopilo 
tudi na prvenstvenih tekmah. 
Računam, pa da nam bo na
stop na Madžarskem v Pec-

OLIMPIJA
lo, da bo Mladenovič priprav
ljen kot mora biti. Zaradi 
poškodb je bila to edina re
šitev. Iz JLA se bo vrnil tudi 
Jalševec. Kaže pa, da bo mar
ca odšel na služenje vojaške
ga roka Kulenovič.
• Kako pa je z Moretom?
— Za njega so nam zdrav

niki svetovali, da se mu ni tre
ba zdraviti, ampak da mora 
mirovati. Ker dolgo ni igral 
si mora okrepiti mišice in me
nimo, da bo najbolje, če bo 
leto dni počival.

si 26. in 27. prišel prav.
$ Pred nastopom v Mo

starju ste računali na prija
teljske tekme na poti do 
Mostarja?

— Bili smo prepričani, da 
bo na igrišču v Ljubljani 
sneg in da bi nastopili na 
igrišču Veleža čim bolje pri
pravljeni smo hoteli igrati 
vsaj dve tekmi še na suhih 
igriščih, kakršno bo v 
Mostarju. Zdaj pa tudi v 
Ljubljani ni snega in bomo 
najbrž odpotovali v Mostar 
direktno.

MARIBOR OLIMPIJA 1:0 (0:0)
^ MARIBOR: Vabič, Simeunovič, Grubišič, Sizgoreo, 

Balent, Klančnik, Prosen, Šober, Košak, Markovič, Bin- 
kovski.

• OLIMPIJA: Zupančič, Djordje, Jovičevič, (Hadler), 
Čeh, šoškič, Srbu, Frančeškin, Nikolič, Zagorc, Škufca, 
(Goleč), Corn.

Strelec: Binkovski v 59. min.

MARIBOR
GRUBIŠIČ TRDI: 

VELIKO NAM 
ŠE MANJKA

Mesto ob Dravi se po
stopoma a vztrajno (no
gometno) prebuja, to ni 
le bežna trditev, temveč 
dejstvo, ki ga podkreplju
jejo razgovori na ulicah, 
po kavarnah in sploh 
tam, kjer se zbirajo kibi- 
ci in vsevedi, če komur
koli uide kakšna žogobr- 
carska. Astoria je brez 
dvoma srž takšnih febru
arskih »pel-melov«, je 
prostor, kjer izveš vse in 
kjer lahko vsakdo v av
tentičnih razgovorih z 
igralci in tehničnim vod
stvom reče kakšno tehtno 
na račun tistega, kar ča
ka Mariborčane v spo
mladanskem nadaljevanju 
drugoligaških dvobojev.

No, po vsem zgoraj na
nizanem ni bilo naključ
je, da smo na vhodu 
Astorie zatekli robusnega 
Splitčana Djordja Grubi
šiča, postavnega srednje
ga krilca, ki le težko ra
zočara (na nogometnem 
stadionu seveda). To pot 
nas ni razočaral niti kot 
sobesednik.

— Kakšen občutek ima
te po prvih trening tek
mah, — smo ga vprašali, 
Grubišiču pa je ušel na
smeh. Zatem je dejal:

— Občutek? Nimam 
pravega občutka. Točne
je: imam občutek, da
nam še veliko manjka, 
da ni nič gotovega v nas.

— Vseeno je napredek 
le čutiti, kajne?

— To drži, malce bolje 
igramo kot po prvih dneh 
vadbe.

Kaj več Grubišič ni po
vedal. Morda se to, da na 
treningih ne kaže utruje
nosti in da varira njego
vo razpoloženje nekje 
med črnogledostjo in op
timizmom. Sicer pa: tak
šen je bil februar vselej 
doslej — negotov in šibek 
za prognoze, poln upov 
in vere v dneve, ki pri
hajajo

HERBERT VABIC —
JUBILANT

V nasprotju z zgornjim 
pa vzvalovi obdravsko 
metropolo tu in tam kak
šno drugo presenečenje. 
Eno takšnih je bilo vse
kakor v četrtek, ko je na 
stadionu v Ljudskem vrtu 
v uvodnem ceremonialu 
prijateljskega obračuna 
med Olimpijo in vijoliča
stimi prejel šopek cvetja 
Herbert Vabič, plavolasi 
vratar Maribora. Tristo- 
tič je stopil med vratni
ce v svojem zdajšnjem 
klubu in s tem opozoril, 
da vsaj s te plati zaen
krat nima konkurence. 
Drugi igralec po številu 
odigranih tekem Veroljub 
Jovanovič (276) je nam
reč prav ta teden odpoto
val v Zahodno Nemčijo, 
vendar o tem kasneje. Va
bič je začel svojo karie
ro kot pionir pri mari
borskem Železničarju — 
igral je dolga leta (kot 
mladinec in član) skupno 
s Toličem, Čehom, Krea- 
čem, Kekom, bratoma 
Breznik in drugimi in še 
danes potrjuje svoj »iz
vor«, če lahko tako reče

mo, s svojimi igrami ved
no znova poudarja, da iz
haja iz sijajne maribor
ske generacije. — Danes 
kole:

— Velika želja se mi še 
vedno ni izpolnila. Rad 
bi branil v prvi zvezni li
gi, najraje seveda, ko bi 
se tjakaj uvrstili vijoliča
sti. -

želja torej, ki bo en
krat morda tudi uresni
čena, kajti: Vabič je še 
mlad (star je komaj 24 
let) ih ko bo oblekel (in 
slekel) vojaško suknjo, 
bo lahko resneje pomiš
ljal tudi & zveznih nasto
pih. Za zdaj pa: —Bravo, 
Herbert! — kličejo nje
govi navijači. In teh v Ma
riboru ni malo.

JOVANOVIČ
IN K. BREZNIK
V NORLINGENU
Vabičev jubilej pa ta 

teden ni bila edina novo
tarija z mariborskega 
nogometnega neba. Prijet
nega, toplega večera smo 
pred hotelom Orel zatek
li otovorjenega s prtljago 
in z ženino roko okrog 
komolcev Veroljuba Jova
noviča.

— Kam? — je bilo nuj
no vprašanje.

— V Zahodno Nemčijo!
— je dejal črnolasi brani
lec s pripombo, da stvari 
pač ni hotel obešati na 
veliki zvon. Zatem je pri
stavil:

— Zanimiveje od tega 
bo najbrž to, da ne od
hajam sam. Potujem sku
paj s Karlom Breznikom, 
ki mu bo pogodba potek
la ob koncu spomladan
ske sezone, na katerega 
pa tehnično vodstvo (kot 
kaže) itak ne računa več.

— Že: v Zahodno Nem
čijo! — smo ga prekini
li. Toda konkretneje: 
kam?

— V Norlingen, simpa
tično mesto blizu Stutt
garta. Tam deluje manjše 
drugoligaško moštvo in 
če nama bodo zvezde na
klonjene. potem ...

Potem bosta igrala no
gomet, o tem ni dvoma. 
Kaj pa v nasprotnem pri
meru?

— V nasprotnem se bo
va pač zaposlila. Bolje je 
vsekakor delati in nekaj 
zaslužiti kot pa malo ali 
nič delati in nič dobiti.

No, tako nekako se je 
Jovanoviču godilo v Mari
boru, posebno potem, ko 
ga je na mestu desnega 
branilca iztisnil iz prve
ga moštva mladi 24-letni 
Beograjčan Simeunovič, 
vitalne j ši in v vseh ozirih 
perspektivnejši -za nogo 
metna stremljenja drugo- 
ligaša izpod Pohorja.

Sicer pa: mariborski
nogometni teden je minil 
bolj potihem in ko ne bi 
bilo obračuna z Olimpijo, 
potem bi komaj doumeli, 
da se je februar že »pre- 

FRANCEK JAUK
vrnil« v svojo drugo polo
vico in da postaja misel 
na spomladanski start vse 
bolj aktualna in bližja.
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PRIJATELJSKA NOGOMETNA TEKMA 26. SP V KLASIČNEM SMUČANJU NA NORVEŠ KEM

HS• SMS«?« NORVEŽANI C2LIČNI ORGANIZATORJIREKA, 20. febr. — Rijeka je 
zmagala v zadnjih minutah igre z 
visokim rezultatom, ki pa ne od
raža tistega, kar se je dogajalo 
na igrišču. Prvi gol je namreč pa
del šele v 57. min., ko sta zapu
stila igrišče Kokot in Srbu zaradi 
lažjih poškodb. Ostali trije goli 
so padli predvsem zaradi malo
dušnosti celotne ekipe, predvsem 
pa vratarja Žabjeka, ki je tako v 
zelo kratkem času prejel kar tri 
zadetke. Olimpija ni igrala tako 
slabo, kot kaže visok rezultat. 
Vse do prvega zadetka je bila več 
ali manj enakovredna ekipa. Nje
ni napadalci pa so že v prvem 
polčasu zapravili nekaj zrelih pri
ložnosti za zadetek. - 

Da gostje iz Ljubljane niso do
segli nobenega zadetka, ima prav 
gotovo največ zaslug čvrsta obram
ba Rijeke, ki jo sestavljajo močni

in visoki igralci z dobro fizično 
zmogljivostjo. Le-ti fizično šibkej
šim Ljubljančanom niso dovolili 
realizirati nekaj hitrih, dobro za
mišljenih akcij. Rijeka je igrala 
ves čas tekme izredno dobro, 
predvsem pa potem, ko je doseg
la prvi zadetek.
• OLIMPIJA: Žabjek, Djorlev, 

Jovičevič, Kokot, šoškič, Srbu 
(Škufca), Frančeškin, Nikolič, Za
gorc, Ceh, Coni.
• RIJEKA: Jantoljak, Milevoj, 

Mugoša, Bmjac, Cangulin, Vran- 
kovič, Petrovič, Lukarič, Bursač 
(Gulin), Tomljenovič (Skrtič), Vu- 
koje
• STRELCI: Lukarič, Skrtič,

Gulin, Vukoje.
• GLEDALCEV: 2000, teren te- 

žak in blaten.
« SODNIK: Polič z Reke.

KLADIVAR PRESLAB NASPROTNIK ZA RESNO 
IGRO

MARIBOR : HLMlIi 
5:0 (1:0)

MARIBOR, 20. febr. — Po 
lepi zmagi nad Olimpijo, so 
maloštevilni gledalci pričako
vali mnogo več, kot so videli 
na današnji tekmi v Ljud
skem vrtu. Tekma je bila v 
pravem pustnem razpolože
nju, saj se vijoličasti niso 
prav nič trudili, da bi lahko 
pokazali vse, kar so pridobi
li v pripravah za prvenstvo. 
Prvi zadetek je padel potem, 
ko je Košak ostro streljal 
na vrata Kladivarja, odbito 
žogo je nato Klančnik potis
nil v mrežo . Pričakovali 
smo, da je t o ^signal za 
naslednje zadetke, pa smo se 
krepko . zmotili. Mariborčani 
so igrali lagodno in so se 
spuščali v preigravanja, ki 
niso rodila zaželjenega uspe
ha. Najlepšo priložnost v pr
vem polčasu je imel Marko
vič V 40. min., vendar je 
streljal netočno.

V drugem polčasu se tem
po igre ni spremenil. Tehnič

no vodstvo Mariborčanov se 
je odločil za zamenjavo. V 
igro sta vstopila Sopič in To
lič, toda ta sprememba ni 
pomenila veliko. Zadetki v 
drugem delu, so bili zgolj 
naključje ali pa so bili plod 
nezanesljive Kladi var j eve ob
rambe.

MARIBOR:,Vabič (Grloci), 
Simeunovič, Pletikosič (To
lič), Grubišič, Sizgoreo, Ko
šak (Sopič), Klančnik, Pro
sen, Balent, Markovič, Sin
ko vski.

KLADIVAR: Gobec, Kova
čič, Coklič I., Coklič II., Per
par, Perme, Kedelj, Golob 
(Vovk), Čretnik, Dobrajc, Se- 
linšek, Babic (Jelen).

Strelci: V 5. in 80. min. 
Klančnik, v 61. in 76. Belant, 
v 66. Perpar (Avtogol) za Ma
ribor.

SODNIK: Vodnik iz Mari
bora.

Mladi Rijeka : Olimpija 4:1

TEKME ZA HOKEJSKI POKAL JUGOSLAVIJE

PARTIZAN POKALNI PRVAK
JESENICE, 20. febr. Vče

raj zvečer je bila na Jeseni
čan pred približno 500 gle
dalci druga finalna tekma za 
jugoslovanski hokejski pokal 
med Kranjsko goro in Parti
zanom iz Beograda. Srečanje 
se je končalo z zmago Parti
zana s 4:2 (2:1, 0:2, 2:0). Tek
mo sta vodila Čebulj in Kalt- 
nekar.

Za Partizan so bili uspeš
ni Holbus, Rebrača, Kravlja- 
nac in Tešič, za Kranjsko 
goro pa Eržen in Petač.
0 KRANJSKA GORA: Ga- 

šar. Knez, Razinger, Žven, 
Vidmar, Mlakar, Eržen, Pirc, 
Hribar, Pipan, Petač, Hiti, 
Škerjanc, Sušnik, Endliher.

© PARTIZAN: Jelieič, Sla-

MEPNARODNA HOKEJSKA TEKMA

JUGOSLAVIJA : ZRN B 6:1 
(1:0, 2:1,3:0)

ZAGREB, 20. febr. — V pe
tek zvečer sta se na šalati po
merili hokejski reprezentanci 
Jugoslavije in ZRN (B). Tudi 
v tej tekmi so Jugoslovani

Štajerska zimska 
košarkarska liga

Maribor : branik 87:81 
(37:53)

MARIBOR, 20. febr. — V 
nadaljevanju štajerske zim- 
ske košarkarske lige so igral
ci z desnega brega Drave v 
štajerskem derbvju premagali 
svoje stalne tekmece — ko
šarkarje Branika. Igra je bila 
zelo zanimiva. Braniku pa so 
Pošle moči pet minut pred 
koncem, ko je ostal na igri
šču s tremi igralci Najboljši 
strelec pri Mariboru je bil 
Krope (28) pri Braniku pa 
(Bergoč 25). Sodila sta Leš
nik in Radmifovič iz Maribo
ra. F. J.

Mantyranta (Fin) ponovil uspeh iz Innsbrucka — SZ ima najboljše zastop
stvo v ženskem smučarskem teku — Kankkonen v bolnišnici —- Wirkola 
osvoji! zlato medaljo v skokih na manjši skakalnici — Cveto Pavčič naj
boljši Jugoslovan v težkem teku na 30 km — Jugoslovanski skakalci na 

tekmi (kot po navadi) slabši kot na treningu
Oslo, 20. febr. — Norvežani so 

oragnizirali 26. svetovno prvenstvo 
v kasičnih disciplinah tako popol
no, kot gotovo doslej še nobena 
druga država. Prav vsi državljani 
so vložili toliko truda in sredstev 
samo zato, da bi letošnje svetov
no prvenstvo potekalo v velikim 
razumevanju med sodelujočimi de
želami in da bi bile borbe na tež
ki smučini in na skakalnicah čim 
lepše.

Prvi dan letošnjega svetovnega 
prvenstva je bil na sporedu tek na 
30 km. Norvežani so razočarali, 
kar je bilo naj večje presenečenje. 
Finci so slavili veliko zmago in 
osvojili prvi dve mesti. Na j več j e 
presenečenje pa je smučar jz ZRN 
Demel, ki je osvojil,'kljub nalom
ljeni smučki, „bronasto medaljo. 
Jugoslovani so bili več kot solidni. 
Cveto Pavčič je kot najboljši Jugo
slovan obstal na 38. mestu, ali če 
govorimo z minutami, zavstal je 10 
minut za zmagovalcem.

Največja borba je bila v soboto 
na srednji skakalnici v Midstu 
pred 10.000 gledalci. Še nikoli ni 
bilo tako srdite borbe, razen mor
da one v Innsbrucku med Kank- 
konenom in Enganom, kakor prav 
tokrat med Norvežanom Wirkolo 
in skakalcem izv. NDR Neuendor-

fom. Največje presenečenje pa je 
gotovo četrto mejsto tekmovalca iz 
CSSR Raške! Finca Kankkonena 
ni bilo, ter si je na treningu zlo
mil ključnico.

Jugoslovani so bili precej slabši 
kot na treningu O tem smo že 
razpravljali po nemško-avstrijski 
skakalni turneji in vprašanje psi
hične priprave, koncentracije in 
tekmovalne morale znova stavlja- 
mo v razpravo in premislek.

Rezultati: člani 30 lan: 1. Man- 
tyranta (F) 1;37:26.7, 2. Laurila
(F) 1;33:11,3, 3. Demel (ZRN)

1;38:11,6. 4. Sanstrom (Š) 1;38:24,9, 
5. Akentiev (SZ) 1;38:32.3, 6. No-

Witke (Pol) 210.1 (75.5, 72), 8. 
Queck (NDR) 210.1 (77.5, 72.5), 9. 
Lesser (NDR) 210 (73.5, 75), 10.

Ivanikov (SZ) 208.7 (73, 73) . . . 
32. Pečar 195.1 (72, 70.5) ... 40. 
Zajc 186.4 (68.5, 69.5) ... 45. Er
žen 180.8 (72, 65) . . . (nastopilo 
je 63 skakalcev).

Ženske — tek 10 km: 1. Bojar- 
§kih (SZ) 36:25,5, 2. Koičina (SZ) 
36:43,3, 3. Gustavson (š) 37:21,4, 
4. Meksilo (SZ), 5. Stojeva (Big)!,
6 Martinson (š), 7. Vasiljeva
(Big), 8 Ačkina (SZ), 9. Poesty 
(F), 10. Pusula (F) itd.

/

XII. ODPRTO PIONIRSKO NAMIZNOTENIŠKO 
PRVENSTVO ZAGREBA

SLOVENCI PRAZNIH ROK
Zagreb, 20. febr. — Po štiridnev

nih borbah se je v pionirskem me
stu v Zagrebu prejšnji teden kon-

nes^Tlt)*' 1;38?35^5/’L ^GrSimingen ^alo XII. odprto namiznoteniško 
/ tlt \ , on. o,- r o ' ci-i__f-NT \ Drevnstvo Zagreba za oionine. To

vic, Andjelič, Mijuškovič, 
Stojkovič, Korenič, Matjaše- 
vie, Holbus, Tešič, Stoja
novič, Materni, Uroševič, Re
brača, Kravljanac, Pergvič, 
Travič.

Igra je bila zelo razburlji
va, ne pa tudi lepa. Prva tret
jina je potekla v premoči do
mačinov, tega pritiska pa so 
se gostje v drugi tretjini 
otresli. V zadnji, odločilni 
tretjini so gostje dosegli še 
dva gola in tako tekmo'od
ločili v svojo korist. Zmaga 
Beograjčanov je zaslužena in 
so na ta način postali pokal
ni prvaki Jugoslavije za letoš
nje leto, saj so tudi prvo 
tekmo v Beogradu odločili v 
svojo korist z istim rezjlta- 
toma 4:2.

(N) 1:38:35.5, 8. Skjemstad (N) 
1;38:54.5, 9. Nasedkin (SZ)
1;38:59.2, 10. Anderson (S)
1:39:04.0 ... 38. Cveto Pavčič

1:47:39.3 ... 51. Seljak 1;51:49.3 
... 52. Bavče 1:51:50.3 ... 55. Ko- 
bentar 1:50:54.5 (nastopilo je 65 
tekmovalcev, odstopilo pa jih je 
šest) ",

Skoki: 1. Wirkola (N) 234.6
(79.5, 78.5 m), 2. Neuendorf
(NDR) 230.8 (79.5, 77.5), 3. Luk- 
kariniemi (F) 219.9 (77.5, 75.5), 4. 
Raška (CSSR) 215.3 (76.5, 73.5),
5. Kiihrt (NDR) 215.7 (75, 73.5),
6. Sjoberg (Š) 212.1 (74.5, 73), 7.

prevnstvo Zagreba za pionirje. To 
vsakoletno prvenstvo je pravzaprav 
neuradno državno prvenstvo. Le
tos so Slovenijo zastopali le pio
nirji in pionirke ljubljanske Olim
pije. Kot prejšnja leta, so tudi le
tos pobrali vsa prva mesta hrvat- 
ski naraščajniki. Med ekipami sta 
zmagali moštvi Duge Rese pri pio
nirjih in Mladosti (Zgb) pri pio
nirkah. Med posamezniki pa sta 
zmagala spet lanskoletna zmago
valca Vukman (Duga Resa) in Re- 
slerjeva (Mladost — Zgb).

Olimpija je med ekipami klonila 
v obeh konkurencah v polfinalu,

in sicer proti Dugi Resi. Med po
samezniki pa je uspelo Jugoviču, 
Martinčevi in Jelerjevi, uvrstiti se 
med osem najboljših. Na splošno 
pa so slovenski pionirji na tem. 
najmnožičnejšem tekmovanju za
pustili prav soliden vtis.

V okviru tekmovanja je bil tudi 
troboj republiških reprezentanc. 
Med pionirji je Slovenija (Rakun, 
Kravanja, Jugovič) izgubila s Hr- 
vatsko 0:5, s Srbijo pa 1:5. Prva 
je bila Hrvatska, ki je premagala 
Srbijo s 5:0. Pri pionirkah pa je 
Slovenija (Martinec, Jeler), prema
gala Srbijo s 3:0, nato pa nesreč
no izgubila s Hrvatsko 2:3 in za
sedla drugo mesto za Hrvatsko, ki 
je premagala Srbijo s 3:0.

S. Juvane

NA 15 KM VSE MEDALJE ZA NORVEŽANE
Nadaljevanje s I, strani 
res zelo vesel tega uspeha in 
fantje zaslužijo vso pohvalo.

Zvezni trener tekačev Janez 
Pavčič: Po Cvetovem uspehu 
na 30 km in današnjim odlič
nim tekom na 15 km smo 
vsi zelo zadovoljni. Tudi tuji 
strokovnjaki so se zelo po
hvalno izrazili o današnjem 
teku Jugoslovanov, kajti nji
hov zaostanek za najboljšimi 
je tokrat res presenetljivo 
majhen. Končno smo tudi v 
najzahtevnejših tekmovanjih 
premagali tisto magično mejo 
desetih odstotkov zaostanka 
za najboljšimi, že pred odho
dom sem rekel, da se bomo 
težko privadili novih razmer 
toda razen Kobentarja so se

vsi že kolikor toliko vživeli 
in z dosedanjimi nastopi smo 
lahko zadovoljni.

Mirko Bavče: Na progi sem 
se odlično počutil in zelo sem 
vesel svojega rezultata. Tri 
kilometre pred ciljem sta me 
dohitela Demel in Andersson 
in uspelo mi je, da sem do 
cilja tekel z njima.

Cveto Pavčič/ Ne vem še, 
kakšen je moj rezultat, obču
tim pa, da ni slab. Pretekel 
sem vse vzpone in lahko re
čem, da v tako težki progi še 
nikdar nisem tekel tako do
bro in se tako dobro poču
til.

Roman Seljak: Kot je vi
deti, prihajamo v dobro for

mo in v kolikor bi nastopili 
med štafetami, se lahko na
dejamo dobrega rezultata.

Rezultati: (69 tekmovalcev 
iz 18 držav) 1. Eggen (N) 
47:56. 2. Ellesseter (N) 48:1.3, 
3. Martinssen (N) 48:14.7, 4. 
Andersson (Šv) 48:22.8, 5. Lau
rila (F) 48:23.8, 6. Mantyran- 
ta (F) 48:29.8, 7. Vedenin (SZ)

48:31.2, 8. Taipole (F) 48:37.9, 
9. Demel (ZRN) 48:51.9, 10. 
Sanstrom (šv) 48:52,9. 42. Bav
če (J) 52:27.6, 44. C. Pavčič (J) 
52:46.9, 48. Seljak (J) 53:22.1. 
V času poročanja nismo pre
jeli končnega rezultata in 
uvrstitve. Janka Kobentarja, 
vemo le toliko, da se je uvr
stil nekje okoli 52. mesto.

PRIJATELJSKE NOGOMETNE TEKME

zmagali z visokim rezultatom 
predvsem zaradi odlične igre 
mladega napada Smolej-Hi ti- 
Beraivs. Za razliko od ostalih 
srečanjih, so Jugoslovani to
krat igralj mnogo bolje, točno 
so podajali, bili so hitrejši in 
spretnejši od gostov. Posebno 
pohvalo zasluži vratar šemse- 
dinovič, medtem ko sta se ra- 
zsn mladega napada odliko
vala še B. Jan in Mihajlovski.

© JUGOSLAVIJA: Šemse-
dinovič, Gale, Kristan, Rataj, 
Jug, Mihajlovski, Gojanovič, 
Ančevič, Zajec, Mlakar, B. 
Jan, Renaud, Hiti, Beravs, K. 
Smolej, Krmelj.

© ZRN (B): Grossmann,
Gross, Geiger, Kramartczyk, 
Eibl, Bickleder, Kabovvh, 
Walk, Stengler, Buchner, Lo- 
her, Ludwig, Klotz, Kraut- 
mann, Zeress, Maurer, Just.

© STRELCI: R. Smolej 3, 
Jug, Ančevič in Mlakar za Ju
goslavijo, za ZRN (B) pa 
Klotz.

Atleti Branika 
na prostem

MARIBOR, 20. febr. — Atle
ti Branika in Maribora so v 
nedeljo prvič nastopili na pro
stem. V medklubski tekmi je 
bilo doseženih tudi nekaj 
boljših rezultatov: disk —
mladinci: Pečar 45.37 (1.5 kg), 
višina — člani: Joras 165, sta
rejši mladinci: S. Pečar. 165, 
400 m člani: Jorac 5.0, starej
ši mladinci: S. Pečar 5.1,
mlajše mladinke: Bolko 5.7.

F. J.

Občinsko smučarsko 
prvenstvo Moste-Polje

V občini Ljubljana Moste 
—Polje so že drugo leto za
pored organizirali uspešno 
akcijo. Prav vse šole iz te 
občine so namreč organizi
rale smučarske tečaje. Na teh 
tečajih so poučevali smučar
ski učitelji občinske zveze 
za telesno kulturo. Letos so 
na zaključnem tekmovanju 
spet odkrili nekaj novih ta
lentov, tako na primer deset 
letnega Petra Lovšina in 
osemletnega Jeraja Lipaha, 
ki sta v konkurenci mlajših 
pionirjev osvojila enajsto in 
štirinajsto mesto. Pri pio
nirkah je odkritje drugouvr
ščena Helenca Miketič, še po
sebej pa Sonja Pirc, ki je v 
hudi konkurenci 20 tekmo
valk osvojila sedmo mesto. 
Rezultati tekmovanja med 
šolami: veleslalom — ml. pio
nirji: tlrovat (Kette-Murn)
Lovšin (Kette-Mum), Zajc 
(Polje); pionirke: Jurje (Vi
da Pregare), Miketič (Polje), 
Kavčič (Jarše), st. pionirji: 
E~ndus (V. P.), Seleš (VP), 
Rakušček (KM).

Murska Sobota
(M. F.) ATLETIKA — Atletski 

klub »Pomurje« iz Murske Sobote, 
ki je začel s pripravami za letoš
njo tekmovalno sezono že meseca 
novembra lanskega leta, je v ne

deljo organiziral pregledno tek
movanje ža svoje člane v dvomai 
Partizana v Miirski Soboti. Tek
movali so v teku na 25 metrov, 
metu diska, skoku v daljino z 
mesta in v skoku v višino. Zma
govalci posameznih disciplin — 
moški, 25 metrov: Žižek 4,6, met 
medicinke čez glavo: Žižek 14,10, 
daljina z mesta: Marič 241 in vi
šina: Žižek 140; ženske, 25 me- , 
trov: Zelko 5,0, medicinka: Gom- ' 
boe 8,39, daljina: Gomboc 2,09 in 
višina: Pfeifer 120.

NOGOMET — Nogometaši Mu
re, ki so pred kratkim pričeli s 
pripravami za spomladanski del 
tekmovanja v SNL so odigrali pri
jateljsko tekmo z mladinskim mo
štvom ter zmagali z rezultatom 
7:1, v Kidričevim pa izgubili z 
domačim Aluminijem z rezultatom 
6:2 (1:1).

Nova Gorica
Nogometni klub »Nova Go

rica« je pripravil za ligaško 
moštvo obširen program pri
jateljskih srečanj, ki bodo 
služila predvsem vigravanju 
moštva,) Včeraj so tako igrali 
v Sežani, kjer so se pomerile 
s tamkajšnjim Taborom, ki 
jim bo prihodnjo nedeljo 
vrnil obisk v Novi Gorici. — 
6. marca bo v Novj Gorici 
gostoval s članskim in mla
dinskim moštvom kranjski 
Triglav, 13. marca Ljubljana 
(pravtako z obema moštvo
ma) in 20. marca, se pravi 
zadnjo nedeljo pred začetkom 
prvenstva moštvo Jesenic.

Angleško nogometno 
prvenstvo

London, 20. febr. — Rezultati 
zadnjega kola angleškega nogomet
nega prvenstva: Aston Villa :
Blackborn 3:1, Burniey : Everton 
1:1, Chelsea : Arsenal 0:0, Liverpoo 
: Blackpool 4:1, Norihampton : 
New Castle 3:1, Nottingham Fo- 
rest : Lids 0:4, Sheffield V. : 
Westbromwich 1:2, Stock City : 
Mancester United 2:2, Sanderlain : 
Lester 0:3, Tottenham : Fulham 
4:3, V/etsham : Sheffiled U. 4:0.

VOJVODINA : UJEST 
DOSZA 3:1 (1:0)

Novi Sad, 20. febr. — Pred 8000 
. gledalci je novosadski prvoligaš 

z goli Pavliča v 6. min.. Travica 
v 67. in Takača v 88. min. pre
magal goste iz Madžarske. Za Ma
džarsko enajstorico je bil uspešen 
Solimosi v 56. min. Sodil je Ja- 
nikolič iz Novega Sada.

BOSNA (VISOKO) : 
ŽELJEZNICAR (SAR) 2:1 (1:0)
Sarajevo, 20. febr. — Drugoli- 

gaška ekipa Bosne iz Visokega je 
nepričakovano premagala prvoliga
ša Željezničara iz Sarajeva z 2:1. 
Oba zadetka za Bosno je dosegel 
Kramar.. Edini gol za željezničar 
je dosegel Sprečo.

Pred 4000 gledalci je tekmo vo
dil Dopuša iz Sarajeva.

VARDAR : SLOGA 
(KRAGUJEVAC) 2:1 (2:1)

Skopje, 20. febr. — Nogomet, 
ki ga je prikazal skopski prvoli
gaš ni bil na višini prve zvezne li
ge. Gostje so se mu povsem ena
kovredno upirali skozi vseh 90 
minut.

KLADIVAR : OLIMP 3:2
CELJE, 20. febr. — V pri

jateljski nogometni tekmi sta 
se srečala Kiadivar in Olimp. 
Rezultat je bil 3:2 (3:1) v ko
rist Kladivarja. Za Kiadivar 
so bili uspešni Čretnik dva
krat in Kovačič, za Olimp pa 
Kolnik in Koštomaj. V tekmi 
mladincev istih moštev je 
zmagal tudi Kiadivar, in si
cer z 2:1 (1:1). In še rezultat

prijateljske tekme — Ste
klar : Celje 2:5.
SLOVAN : RUDAR (TRB) 

3:3

Zimska plavalna liga 
za pokal Rijeke

Kranj, 20. febr. — V nadaljeva
nju zimske plavalne lige sta se 
srečali ekipi Ljubljane in domače
ga Triglava. Zmagali 50 gostje z 
rezutatom 16808:13181, v srečanju 
pionirskih ekip pa so zmagali Tri- 
glavani s 6365:2231. Najboljši re
zultat je dosegel Dani Vrovšek na 
progi 200 hrbtno s časom 2:18.7.

Rezultati — moški 400 m pro
sto: 1. Udovč ’ (Lj) 4:56,7, 2. Ne- 
dižar (Tr) 5:08.0, 3. Ziherl (Lj) 
5:12.2; 200 nrprosto: 1. Ogrin (Lj) 
2:46.0, 2. Mjkuš (Lj) 2:50.0, 3, 
Slevc (Tr) 3:00.0; 200 m hrbtno: 
1. Vrbovšek (Lj) 2:18.7, 2. Levičnlk 
(Tr) 2:27,1, 3. Vidmar (Lj) 2:38.2; 
100 m prosto: 1. Nedižar (Tr)
1.00.1, 2. Zavemik (Lj) 1:00,1, 3. 
Kratohvil (Lj) 1:04.1; 200 m me
tuljček: 1. Vošnjak (Lj) 2:40.0, 2. 
Breskvar (Lj) 2:47.0, 3. Mohorič 
(Tr) 2:32.4: 4x100 m mešano: 1. 
Ljubljana 4:32.6, 2. Triglav 4:44.8; 
ženske 400 m prosto: 1. Trtnik 
(Lj) 5:37.6, 2. Souvan (Lj) 5:46.8, 
3 šiler (Tr) 6:09.6; 200 m prsno: 
LBašelj (Lj) 3:06.8, 2. Bezek (Lj 
3:34.9, 3 Jelen (Tr) 3:41.8; 100 m 
hrbtno: Holec (Lj) 1:24.9, 2. šiler 
(Tr) 1:26.6, 3. Korpač (Tr) 1:37,9; 
100 m prosto: 1. Souvan (Lj)
1:11.3, 2. Janča (Tr) 1:12.0, 3. 
Milovanovič (Tr) 1:20.2; 100 m me
tuljček: 1. Roš (Lj) 1:27.9, 2. Jan
čar (Tr) 1:29.4, 3. Bezek (Lj) 
1:32.0;'4x100 m mešano: 1. Ljub
ljana 5:34.4, 2. Triglav 5:37.2.

REKORDI NA TEKOČEM TRAKU

O Viareggio — V finalni tekmi 
mednarodnega mladinskega nogo
metnega turnirja, se bosta srečali 
moštvi Dukla iz Prage in Fiorenti- 
na. Obe ekipi sta v polfinalu izlo
čili Juventus iz Milana in Milano.

Ljubljana, 20. febr. — na današ
nji konferenci Zveze za dviganje 
uteži Jugoslavije so delegati iz 
Slovenije, Hrvatske, BiH, Srbije 
in Vojvodine zelo pohvalno ocenili 
množični in kvalitetni razmah te
ga športa, obenem pa so sprejeli 
več razveseljivih načrtov za delo 
v prihodnje.

V tej zvezi je včlanjenih sedaj 
že 42 kluhov in sekcij s skupno 
1220 člani, sodniški zbor šteje 51 
članov, terenski zbor pa 69.

Največ klubov in strokovnjakov 
je v Sloveniji, kjer so dvigalci 
uteži naposled — po krizi v letu 
1954 — dobili novo republiško 
vodstvo, ki je temeljito zastavilo 
svoje naloge za prihodnje delov
no obdobje, še bolj zgledno je v 
zadnjih dveh letih delala Težko- 
atletska zveza Srbije, pohvaliti pa 
je treba tudi težkoatletske delavce 
in tekmovalce s področja Hrvat
ske, Vojvodine in BiH. žal je dvi
ganje uteži v Makedoniji domala 
zamrlo, medtem ko v Črni gori 
kljub zanimanju še ne dela noben 

< težkoatletski klub.
Načrtoo delo po klubih, ki ga

vodi osrednja zveza s sedežem V 
Ljubljani, je navrglo jugoslovan
skim dvigalcem tudi lepe tekmo
valne rezultate. Na uspelih doma
čih in mednarodnih tekmovanjih 
v letu 1965 so zboljšali kar 33 
članskih in 21 mladinskih držav
nih rekordov!

Zveza za dviganje uteži Jugo
slavije je priredila več zveznih tek
movanj, med drugim / posamično - 
člansko in mladinsko državno pr
venstvo, finale ekipnega prvenstva 
ter finale za »Pokal Jugoslavije« 
in »Pokal republik«. Najboljši^ s 
teh tekmovanj se bodo udeležili 
tradicionalnega mednarodnega tek
movanja za »Donavski pokal« na 
Dunaju in evropskega prvenstva v 
NDR.

Današnji delovni -zbor težkoat- 
letskih delavcev v Ljubljani je po
kazal, da je ta šport pri nas zelo 
napredoval, za kar imajo največ 
zaslug aktivni tekmovalci ter 
športni funkcionarji, ki se kljub 
slabim delovnim pogojem in po
manjkanju finančnih sredstev ne
umorno trudijo za vsestranski na
predek dviganja uteži.

I



VITRANC V ZNAMENJU 
TOČK ZA PORTILLO
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Takšne alpske elite, kot je 1 
| bila letos v Kranjski gori, do zdaj | 
| še ni bilo. Vitranc se je s svojimi f 
| smučarskimi tereni uveljavil ta- | 
| ko kot druga mednarodna smu- ( 
| čišča v Švici, Avstriji, Italiji in | 
[ drugod. Vreme ni bilo najbolj na- | 
| klonjeno in tekmovalni pogoji so ] 
| bili zares težki, zlasti za one z § 
| višjimi startnimi številkami. Ker | 
j se bliža svetovno prvenstvo v | 
| Čilu injcer mnogi tekmovalci po- | 
| trebujejo točke za dobre startne | 
| številke na svetovnem prven- | 
| stvu so se zbrali skoraj vsi naj- | 
| boljši, kar jih danes premore mo- | 
I derno alpsko smučanje.

Imena Schranz, Periilat, Fa- | 
| vre, Malchnecht in še drugo, | 

nam bodo še dolgo ostala v spo- | 
minu. Ti smučarji so potrdili | 
mednarodno vrednost našega | 
zimskošportnega središča in ob- | 
ljubili, da bodo tudi v bodoče | 
naši redni gostje.

IniiiiimiMiiMiiiHiHiiainiiM^

Še enkrat Guy Periilat! 
Tokraj ga je v divjem 
smuku ujel na filmski 
trak naš fotoreporter 

Dušan Škrlep.

FIS

ALBUM

Schranz je bil kljub sla
bi volji po vožnji v ve
leslalomu takoj priprav
ljen odgovarjati novi

narjem.

Velike tekme I-A v Kranjski gori so privabile 
lepo število gledalcev. Med navdušenimi ljubi
telji te atraktivne smučarske discipline je bilo 
tudi precej šolske mladine, kar je dokaz, da so 
šolska vodstva prisluhnila željam številne rtila- 

dine.

PETI I. A SLALOM V KRANJSKI GORI

Tekma v veleslalomu je imela nekaj nepred
videnih nevšečnosti. Najprej je vodstvo prelo
žilo start zaradi megle v zgornjem delu proge 
za eno uro, nato pa je na veliko jezo tekmoval
cev odpovedala še Omega ura, ki beleži rezul
tate tudi do statinke sekunde točno. Na posebni 
tabli so bili zato zabeleženi časi, ki so spravili 
v smeh najprej tekmovalce, nato pa še gledalce.

Fotoreportažo pripravil Dušan Škerlep

Georges Mauduit, član francoske reprezentance 
je dober poznavalec ne samo naših smučišč, 

temveč tudi jugoslovanskega gostoljubja.


